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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT

Mislata, a 30 de desembre de 2009 Hora: 08.00

Lloc: saló de sessions de la Casa Consistorial
Primera Convocatòria.

Per a procedir a la celebració de la sessió extraordinària, degudament
convocada, es reunixen en sessió pública, sota la presidència del Sr. alcalde, D.
Manuel Corredera Sanchis, els regidors:

• D. VICENTE GARCÍA ALEIXANDRE
• SRA. GLORIA ALONSO PALOMARES .
• SRA. MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS
• D. FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN
• D. VICENTE ENRIQUE LÓPEZ SINISTERRA
• D. CARLOS JARILLO SÁNCHEZ
• SRA. MARÍA LUISA CAÑIZARES CAMPOS
• SRA. ANA MARÍA MATEO PONCE
• D. ANTONIO SANCHIS NAVARRO
• D. MIGUEL MERENCIANO BENAVENT
• D. CARLOS FERNÁNDEZ BIELSA
• SRA. MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA
• D. ANTONIO LABELLA GUILARTE
• D. ARTURO SANZ TORRALBA
• D. SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA

Excusa la seua assistència el regidor D. Jaime López Bronchud.

Els regidors D. Alfredo Catalá Martínez, D. Eliseo Benavent Chirivella, Sra.
Josefa Luján Martínez i Sra. Lucía Moreno Castillo s'incorporen a la sessió durant el
debat conjunt dels punts 1 a 7 de l'orde del dia.

La regidora Sra. María Luisa Martínez Mora s'absenta de la sessió el durant el
debat conjunt dels punts 1 a 7 de l'orde del dia no incorporant-se a la mateixa.

Assistits per D. Luis Ramia de Cap Salvatella, com a secretari de la
corporació. Assistix la Sra. interventora, Sra. Herminia Gil Llop.

1.- MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA D'INCLUSIÓ EN ELS PROJECTES
FINANÇATS PEL “PLA E” DE 2010 (FONS ESTATAL D'INVERSIÓ LOCAL) LA
CONSTRUCCIÓ D’UN MACROCENTRE EDUCATIU AMB GUARDERIA, ESCOLA
DE 0-3 ANYS, MENJADOR I LUDOTECA.
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Es dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa i de Control d'Interior
i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del Grup Socialista sobre
inclusió en els projectes finançats pel “Pla E” de 2010 (Fons Estatal d'Inversió Local)
la construcció d'un macrocentre educatiu amb guarderia, escola de 0-2 anys,
menjador i ludoteca, així com dels dictàmens dels assumptes inclosos com a punts 2
a 7 de l'orde del dia.

Tal com es va acordar  en Junta de Portaveus, el debat de les mocions
relatives al Fons Estatal d'Inversió Local es realitza conjuntament.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa, en representació del Grup Socialista
i explica que el seu grup ha presentat al Ple una sèrie de propostes respecte al
destí dels diners que torna a vindre a Mislata amb el “Pla Zapatero” de 2010, que
suposarà per a esta ciutat 4,7 milions d'euros.

A continuació dóna lectura a les propostes realitzades pel grup socialista per
a la seua aprovació pel Ple que són les següents: construcció d'un macrocentre
educatiu amb guarderia, escola de 0-3 anys, menjador i ludoteca; construcció de la
Primera Fase de la Residència de la Tercera Edat en el PAI Quint II; la construcció
de la coberta de les grades del camp de futbol de la Canaleta i tanca del camp de
futbol 7; adequació del terreny municipal en l'Av. De la Pau per a convertir-la en
zona esportiva i sala multiusos; rehabilitació del Pou del Quint i la reurbanització de
l'entorn per a convertir-ho en zona verda; reparació del col·lector de Pare Llansol
per a evitar possibles inundacions i males olors; i instal·lació de plaques
fotovoltaiques en edificis de propietat municipal.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, portaveu del Grup Mixt-EUPV, i diu
que de les onze mocions presentades pel Grup Socialista es van a tractar set que
estan relacionades amb el Pla “E-2” i que, majoritàriament, no tenen els informes
preceptius encara que li consten que han sigut sol·licitats, i que tampoc hi ha
valoració econòmica de les propostes, afegint que, com ha manifestat diverses
vegades, no votarà a favor de cap moció que no estiga prèviament informada i
justificada.

Prosseguix dient que este Ple és una resposta a la permanent provocació
realitzada pel portaveu del Grup Popular, que nombroses vegades ha demanat a
l'oposició que realitzara propostes. Afig que Esquerra Unida no pot presentar-les al
no comptar amb les suficients firmes que les avalen, però compta amb un programa
electoral i podria fer-ho si  haguera un altre sistema electoral i un altre Reglament
Orgànic.

Afirma que el Segon Pla, anomenat d'Economia Sostenible, se centra
principalment en projectes de sostenibilitat ambiental, projectes tecnològics i
projectes d'atenció social a persones dependents o amb discapacitat, i pretén
impulsar la recuperació econòmica i activar la generació d'ocupació.
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Explica que el concepte de sostenibilitat ha d'aplicar-se a totes les parts de

les propostes que es presenten, és a dir, econòmica, social i ambiental i, en relació
a la social, hi ha tres elements que contempla el Pla i són centres socials,
menjadors socials i atenció a les persones dependents.

Prosseguix dient que a Mislata, per població, li corresponen 4.728.615 euros,
dels quals un 20% podrà utilitzar-se en matèria de gasto social i suposarià
947.618€.

Afig que este Pla implica que en tres mesos s'hagen de presentar els
projectes, per la qual cosa els terminis són curts.

Referint-se a la primera proposta, de construcció d'un macrocentre educatiu,
diu que és una novetat per no estar inclosa en el programa del Grup Socialista,
encara que sí que apareixia la construcció de dos escoles públiques infantils de 0-3
anys, així com l'escola “matinera”. Explica que Esquerra Unida es planteja com a
objectiu prioritari aconseguir un sistema d’ensenyança pública, gratuïta, valenciana i
de qualitat, arrelada a l'entorn natural i social, que ha de tendir a compensar les
desigualtats socials i ser respectuosa amb la diversitat. L'aposta d'EUPV, diu, és
una ensenyança científica, laica i respectuosa davant de la pluralitat d'idees, per
això, afirma, es tracta de facilitar la integració, principalment de la dona, la qual cosa
va relacionada amb el tema de la conciliació laboral i el repartiment de càrregues
familiars

Assenyala que la proposta entra en el marc del que Esquerra Unida ha
demanat en el tema d'educació infantil, considerant que seria necessari també
actualitzar un mapa educatiu i social de Mislata, la qual cosa permetria conéixer en
profunditat la demanda real de l'escola infantil per zones i districtes, atés que el seu
grup és partidari de la descentralització dels servicis i que estiguen pròxims als
ciutadans. És per esta raó, afig, que EUPV seria més partidària d'una xarxa
d'escoles infantils en tot el territori de Mislata que fóra d'acord amb les necessitats
de la població que d'un macrocentre.

Respecte al següent punt, és a dir, a la construcció de la residència de la
tercera edat, diu que reiteradament el seu grup l'ha reclamat i ha sigut un tema de
debat en diverses legislatures.

Recorda que el mateix Grup Socialista plantejava fa anys la residència en la
zona de la Moreria, i com aquell primer inici de construcció de la residència no va
ser continuat pel Grup Popular.

Assenyala que per a EUPV era una qüestió tan essencial que sent un dels
grups que més ha defés l'horta van haver de renunciar a este principi i recolzar que
se cedira un tros de la mateixa a fi que es construïra la residència per a la tercera
edat. No obstant això, afig, este projecte no s'ha realitzat mentres que l'horta ha
anat desapareixent.
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Manifesta que se li ha recordat que esta proposta està quantificada, però no
té més dades, cosa que li provoca alguns dubtes, entre elles si es tracta d'una
residència pública, privada o concertada, encara que imagina que la gestió serà
íntegrament pública.

En el programa d'EUPV, afig, quan es negociava el traspàs de les
instal·lacions de l'Hospital Militar, s'arreplegava la possibilitat d'estudiar la
construcció d'una residència per a la tercera edat; un centre assistencial amb
conveni amb l'INSALUD, on podria plantejar-se l'existència d'aules de cultura, junt
amb un programa municipal d'actuació integral en la matèria que comprenguera
l'ajuda a domicili amb equips especialitzats, atés que no entenen que la residència
siga un edifici finalista on deixar als majors.

Respecte de la construcció de grades al camp de futbol diu que, encara
entenent el descontentament d'aficionats o familiars, hi ha altres prioritats. Per un
altre costat considera que  han de valorar-se diverses alternatives i donar participació
als actors afectats, que són els usuaris i aficionats.

Afirma que  EUPV no podrà donar suport a cap projecte que comporte talar
els pocs arbres amb què es compta al parc de la Canaleta.

Entén que les instal·lacions a realitzar han d'estar emmarcades en un entorn
obert, agradable i que, lluny de la idea d'èxit ràpid, ha de procurar la millora de valors
en la joventut, com són la camaraderia, la solidaritat i la diversió en harmonia.

En relació amb la proposta de creació de zona esportiva en l'Av. de la Pau, diu
que cal plantejar els servicis que necessiten i mereixen els veïns d'eixa zona, que
han de ser els qui intervinguen en un debat participatiu on manifesten quines són les
utilitats i servicis que reclamen, a fi d'optar entre les diverses alternatives.

Sobre la proposta de rehabilitació del Pou del Quint diu que no acaba
d'entendre-la, atés que és la tercera memòria redactada pels servicis d'Urbanisme
per a acabar amb esta rehabilitació sense que arribe a concretar-se què és el que es
pretén.

Manifesta que el seu grup sempre ha plantejat este tema mantenint una
lògica, atés que s'ha d'adquirir un major protagonisme en la gestió del sòl, i la lluita
del seu partit ha sigut sempre contrària a l'especulació salvatge que s'ha viscut,
apostant per un urbanisme més humà i sostenible que suposa potenciar i defendre el
poc sòl que es té i conservar l'escàs patrimoni arqueològic existent en este municipi.

Afig que esta defensa del sòl permetria fer vivendes protegides i una major
oferta de vivendes de lloguer per a gent jove, i atendre els programes d'emergència
social.

Continua dient que és necessària la defensa del patrimoni cultural i
arquitectònic, i així, el seu grup va plantejar la defensa d'una de les figures
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emblemàtiques de l'edifici, que és la ximenera de Payá, i la recuperació i rehabilitació
de vivendes antigues. Afig que en este sentit també han plantejat l'actuació decidida
en relació amb la creació del museu etnogràfic i etnològic local, dotant-lo del fons
documental i patrimonial que necessita per a oferir a les generacions futures la
informació sobre el que era la ciutat en el passat.

Finalitza dient que el Pou del Quint, en este marc, és un pretext per a fer
realitat un conjunt que preserve la memòria històrica, per la qual cosa no s'entendria
al marge del mateix.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa, en representació del grup socialista, i
diu que lamenta l'hora de convocatòria de Ple, que fa impossible que els ciutadans
puguen acudir a escoltar les propostes del seu grup, incomplint els acords de la
Junta de Portaveus.

Manifesta que el Grup Socialista presenta set projectes perquè siguen
inclosos dins del “Pla Zapatero II”, que portarà a Mislata altres 4,7 milions d'euros, a
més dels quasi huit milions que van arribar durant el 2009, i suposa portar al Ple uns
plantejaments polítics del que consideren s'ha de fer amb eixos diners, perquè atés
que l'equip de govern no dóna participació a l'oposició es veu obligat, almenys, a
convocar un Ple extraordinari per a escoltar les propostes del Grup Socialista.

Assenyala, respecte al macrocentre educatiu, amb ludoteca i menjador públic,
que el Grup Popular hi ha no tingut visió de futur en el tema d'educació, afirmant que
és una prioritat que existisca una escola de 0 a 3 anys, com existix en molts altres
ajuntaments de la comarca, escoles que, diu, hauria de pagar la Generalitat.

Acusa a l'equip de govern d'incapacitat a l'hora de defendre els interessos de
Mislata, exigint a la Generalitat  que invertisca en esta població el que li toca a una
ciutat de més de quaranta-tres mil habitants.

Explica que el macrocentre tindria una escola de 0 a 3 anys, una ludoteca,
una bebeteca i un menjador escolar públic, sent la seua ubicació el sòl existent
enfront del col·legi “L'Almassil”, i cobriria una de les necessitats més importants de
les famílies d'este municipi a fi de conciliar la vida laboral i familiar, suposant un
compromís per a fomentar l'escolarització primerenca que afavorix l'èxit escolar.

Afirma que el Grup Socialista considera que este centre educatiu seria molt
positiu per als interessos de Mislata, que l’hauria d'haver realitzat la Generalitat
Valenciana, però esta pareix estar més interessada en altres coses que a construir
escoles de 0 a 3 anys perquè, afig, de les trenta-tres que existixen en la Comunitat
cap s'ha construït des que governa el Partit Popular.

Critica que l'equip de govern no faça res per a atendre la demanda de
menjador escolar, afirmant que això se deu al fet que no creuen en l'educació, com
tampoc creuen en la sanitat pública, ni en les persones majors, perquè porten deu
anys sense construir la residència, ni en els jóvens, perquè no els donen cap
oportunitat d'iniciar projectes de vida.
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Explica que el cost del projecte estaria valorat en 1.836.000€ i sol·licita de
l'equip de govern que valore estes peticions i les incloguen dins del “Pla Zapatero-II”,
perquè Mislata compte amb estes instal·lacions educatives.

Sobre la residència per a la tercera edat diu que és des de fa molt una
demanda ciutadana que l'equip de govern del Partit Popular es nega a construir, a
pesar que va ser el seu compromís amb els ciutadans de Mislata quan van accedir a
governar per mitjà de la moció de censura que van efectuar gràcies a trànsfugues
l'any 2001.

Afirma que la demanda de la dita residència és compartida per tota la
ciutadania encara que a l'equip de govern no pareix preocupar-li una altra cosa que
no siga malgastar i pujar impostos, ignorant quines són les demandes socials.

Repetix que la majoria de les poblacions amb més de 43.000 habitants
compten amb una residència i no ha sigut pagada amb inversió municipal sinó per la
Generalitat.

Espera, diu, que els diners que venen del Govern Central servisquen per a
tindre els servicis, infraestructures i dotacions que tant beneficien a la ciutadania,
especialment a les persones majors que disposaran de personal especialitzat per a
poder viure millor.

Explica que el Grup Socialista considera que en un futur haurà de dotar-se de
més partides que consoliden el projecte de la residència i, per això, s'indica en el dit
projecte que es tracta de la I fase, per un import d'1.224.621€.

Prosseguix dient que el tercer projecte presentat ho han valorat després de
parlar amb associacions i col·lectius, i suposa cobrir les grades del camp de futbol de
la Canaleta, per un import de 257.253€.

Afirma que els ciutadans, clubs i usuaris estan molt descontents amb la gestió
en este tema de l'equip de govern, perquè el projecte de vestuaris que van incloure
en el “Pla Zapatero” I es va fer sense donar participació a les persones que més
saben de la matèria.

Responent a allò que s'ha manifestat pel Sr. García de la Mota, diu que el
projecte de reculada de les tanques del camp de futbol 7 no tocaria cap arbre, ja que
també consideren que a Mislata el que fa falta són parcs, i repetix que és un projecte
consensuat i que compta amb el vistiplau d'usuaris, pares, mares i de les directives
dels clubs.

El quart projecte que presenta el seu grup, diu, suposa  habilitar terrenys en
l'Av. de la Pau a fi de convertir-los en zona esportiva, per un import de 394.000€, i la
zona disposaria d'una sala multiusos.
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Explica que hi ha una parcel·la restant de sòl dotacional que s'ha transformat

en vivendes de règim de lloguer per a construir més vivendes de renda lliure en
Conresa i en el Quint II.

Afirma que esta proposta és una demanda que ha mantingut l'Associació de
veïns de l'Av. de la Pau fa molts anys i suposa comptar amb camp de futbol, i en este
projecte s'afig una sala multiusos.

Sobre la quinta proposta, diu que es tracta de la urbanització de l'entorn del
Pou del Quint i està valorat en 82.000€. Acusa a l'equip de govern de no fer res a
este respecte en molt de temps, qualificant la rehabilitació que fa poc es va fer de
“empastre”, per la qual cosa el grup socialista presenta un projecte de rehabilitació
integral real a fi de convertir-ho en patrimoni de la ciutat de Mislata, respectant la
història i reservant una zona d'horta i una altra per a l'oci i temps lliure que puga
servir per al gaudi dels ciutadans de Mislata, alhora que servisca per al coneixement i
el respecte de la cultura tradicional de la ciutat.

Respecte al sext projecte, diu, es tracta del col·lector del carrer Pare Llansol,
per un import de 265.000€ que suposa solucionar els problemes d’inundacions i
males olors de la zona.

Critica que el Grup Popular no haja fet res en els més de huit anys que porten
governant i es demostra en les obres que van fer, en les que el col·lector, en compte
d'anar cap a la piscina o cap al pavelló, anava cap amunt, amb la qual cosa
s'agreujaven els problemes per estalviar costos.

Finalment, diu, l'últim projecte, valorat en 480.240€, tracta d'instal·lació de
plaques fotovoltánicas en edificis municipals, i suposa promoure l'energia sostenible i
renovable, considerant que este Ajuntament ha de ser pioner, no sols per estalviar
energia, sinó perquè també produirà beneficis econòmics a la població, atés que eixa
energia que s'extrau del sòl ha de vendre's i suposa uns beneficis per a
l'Administració.

Finalitza sol·licitant consideració a estos projectes que, afirma, han sigut
demandats per la ciutadania, quan s'aprove el Pla Zapatero II per un import de 4,7
milions d'euros. Afig que espera que l'equip de govern utilitze la nova inversió que
farà en esta ciutat el govern d'Espanya per a fer possible els projectes que tant han
demandat els ciutadans i ciutadanes de Mislata, per la qual cosa espera que canvien
de mentalitat i passen de la imposició al diàleg per a fer de Mislata una ciutat
diferent.
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Pren la paraula el Sr. García Aleixandre, portaveu del Grup Popular, i diu que
es dirigirà especialment al Sr. Fernández Bielsa, com a proponent del Grup
Socialista, a qui vol fer una sèrie de preguntes que espera siguen respostes per a no
haver de votar amb imaginació sinó amb dades reals.

En este sentit, diu, en la documentació que consta en el seu poder només hi
ha uns annexos a la petició de celebració del Ple, mentres que en un periòdic digital
“eltorrenti.com” va aparéixer un pamflet publicitari d'este Ple en què el Partit
Socialista diu el que costaran els projectes o el que creuen que costaran, quan en les
propostes no hi ha ni una sola valoració econòmica, la qual cosa considera una falta
de respecte cap al Ple.

Considera que la voluntat del Sr. Fernández Bielsa no ha de ser únicament fer
propaganda de si mateix, el seu partit i del Sr. Zapatero, sinó que estes propostes
s'aproven i siguen tingudes en compte, afegint que si és així suposa que coneixerà
l'Orde Ministerial i els requisits mínims que se sol·liciten en la mateixa perquè siguen
aprovats els projectes, perquè no veuen que es complisca ni un d'ells.

En este sentit, diu, per les dades que es donen en el “pamflet” de
“eltorrenti.com”, no destinen ni un sol cèntim d'euro a gasto social, mentres que en el
“Pla Zapatero” es destina fins al 20%, és a dir, 947.618€.

Explica que este segon Pla també permet destinar un 20% de la inversió a
equipament i pregunta quin és l'import de l'equipament que pretenen destinar en els
diferents projectes.

En el primer punt, pregunta si sap si la disponibilitat del sòl en el polígon “T” ja
és propietat municipal, i ha de saber si no és així perquè no s'ha acabat el procés del
PAI pel que, afig, difícilment es pot proposar la ubicació del centre en eixe sòl.

En segon lloc, pregunta si eixe import de 1.836.000€ és global, és a dir, si
inclou honoraris d'arquitectes, direcció de projecte, benefici industrial de les
empreses, gastos generals, etc. atés que si tot açò ha de descomptar-se de la dita
quantitat es tindria l'import que realment queda per a fer obres.

Pregunta al Sr. Fernández Bielsa quin és el programa de necessitats, atés que
no consta i res diuen de quantes aules, quina capacitat, quantes places de menjador,
per la qual cosa parlen en general d'aprovar un centre educatiu destinat a xiquets de
0-3 anys, amb guarderia, aules tutorizadas, menjador escolar i ludoteca el que, diu,
queda molt bonic com a títol, però la realitat és que no se sap el que exactament es
pot fer amb el pressupost que aporten i quines necessitats la població de Mislata
s'estan cobrint.

Estes preguntes, afig, no les repetirà en relació amb cada un dels projectes
però, insistix, cal votar amb dades reals i no amb la imaginació, per la qual cosa
espera del Sr. Fernández Bielsa, durant el seu segon torn, un desglossament del
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mínim que ha de contindre un projecte i del mínim que exigix la pròpia Orde
Ministerial per a poder-ho portar avant.

Respecte del segon punt, és a dir, la construcció d'una residència per a la
tercera edat, explica que ja ha repetit nombroses vegades que, quan es va presentar
la moció de censura, el Sr. alcalde en el seu discurs va proposar fer-la i es va fer el
projecte, es va traure a licitació i es quedà desert.

Prosseguix dient que en les eleccions següents el Grup Popular va mantindre
que no era partidari de la construcció d'una residència per a la tercera edat perquè,
entre altres coses, no hi ha demanda real, tal com ha pogut comprovar a través dels
Servicis Socials, Alcaldia i regidor responsable.

Diu al Sr. Fernández Bielsa que, a més de no saber quantes places tindrà,
quin és el cost de la mateixa, etc., tampoc s'explica si es tracta d'una primera fase
completa o suposa fer el forjat i la coberta i després, amb més diners, les sitares
interiors, amb més diners, l'exterior, etc.

Respecte al següent projecte, del camp de futbol diu que hi ha un projecte fet,
el cost del qual és 33.000 euros, sense tocar arbres, i que es posarà en marxa a
principis de 2010 amb l'entrada del nou pressupost. En relació amb la coberta de les
grades manifesta que la considera un luxe que no ha de permetre's esta corporació
en uns moments de necessitats més peremptòries.

En relació amb la quarta proposta, adequació de terrenys Av. de la Pau per a
convertir-la en zona esportiva, assenyala que de moment no es pot disposar d'eixe
sòl atés que el PAI no està definitivament aprovat, perquè s'està pendent de la
resolució del Ministeri de Foment que aprove el bucle d'accés a eixa zona i, afig, la
proposta que s'està fent és canviar la qualificació d'eixe sòl, quatre mil metres
quadrats destinats a vivenda social, perquè es construïsca un camp de futbol. Afirma
que esta proposta tècnicament no es pot fer però que, si es poguera, el procés
administratiu seria de tal envergadura que no entraria en este Pla.

Critica al Sr. Fernández Bielsa perquè considera que ve al Ple a fer-se
propaganda, a dir com de roín és l'equip de govern, sense estudiar els temes, sense
saber quins són els terminis per a presentar la documentació perquè s'aprove, ni el
procediment, i fent propostes que no farien si estigueren en el govern.

Sobre la rehabilitació del Pou del Quint i la urbanització d'entorn diu que el
Grup Popular entén que en este moment la conservació de l'edifici, que és al que es
va comprometre, s'ha fet. Afig que espera que en la següent intervenció es diga en
què consistix tècnicament la rehabilitació i que es justifique el seu cost.

Prosseguix dient, respecte al punt sis, que tracta de la reparació del
Ccol·lector del carrer Pare Llansol, que no se li ha explicat res, afegint que el Sr.
Fernández Bielsa no té ni idea de per què es van posar i després es van llevar les
plaques i què s'anava a fer. Sobre el que se li ha dit respecte que s'ha invertit el
sentit del col·lector i per això es produïxen majors inundacions, li recomana que
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sol·licite informe del tècnic responsable municipal perquè li aclarisca la qüestió,
demanant-li que explique, si ho sap, què cal fer per a eliminar les males olors que es
provoquen especialment a l'estiu, perquè si ha posat una quantitat econòmica
suposa que sabrà si que amb eixe import es resoldran els problemes.

Finalment, respecte de les plaques fotovoltaiques, diu que hi ha moltes
maneres de tractar este tema sense haver d'acudir a estos fons d'inversió i,
fonamentalment, hi ha dos qüestions que vol que s'expliquen i són: en quins edificis
públics han previst la seua instal·lació, atés que suposa sap que es requerix una
superfície mínima, i on estan els punts d'enganxada per a poder-ho portar avant,
atés que si estan lluny el cost de la línia pot ser molt major que el propi cost de les
plaques.

Finalitza demanant al Sr. Fernández Bielsa que en la segona intervenció
aparque la demagògia i es limite als fets i a concretar les dades que li ha sol·licitat.

En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. García de la Mota diu que encara
que no siga el proponent de la moció ha plantejat qüestions que requeririen una
mínima reflexió per part de l'equip de govern.

Assenyala que ell tampoc té una àmplia documentació amb què poder
aprofundir en els projectes, però que es tracta de la resposta davant de la insistència
del portaveu del Grup Popular de què l'oposició no fa propostes.

Destaca allò que s'ha manifestat sobre el Pou del Quint i diu que és coneguda
la posició d'EUPV en este punt, perquè no són defensors únicament de l'edifici sinó
de la construcció del museu etnològic i etnogràfic però de forma global, tenint en
compte el conjunt, perquè en cas contrari els diners que s'estan invertint no serviran
per a la finalitat que, segons el seu grup, ha de tindre, que és que el dit edifici forme
part d'un conjunt d'horta, que forma part de l'etnologia de l'entorn i que conserve els
utensilis que antigament es tenien per al cultiu.

Afirma que l'existència d'una ronda de circumval·lació trencaria no sols el que
estèticament és la proposta, sinó amb la filosofia del seu plantejament.

Sobre el tema del col·lector del carrer Pare Llansol diu que els veïns de la
zona patixen, no sols a l'estiu sinó al llarg de tot l'any, les males olors, així com
retencions d'aigua, per la qual cosa es produïx una deficiència en els desaigües
d'una zona que, siga responsabilitat d'uns o altres, necessita urgentment una solució.

Afig que és cert que no es pot votar quelcom sense saber quines són les
conseqüències econòmiques per a l'Ajuntament, més quan s'està subjecte a un Pla
de Sanejament que marca les pautes que s'han de seguir.

Prosseguix dient que este projecte encaixaria perfectament en el “Pla
Zapatero”, no com la guarderia o la residència, que ocasionarien costos posteriors
com a manteniment, personal, etc.
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Finalment, respecte de la instal·lació de plaques fotovoltaiques, considera que

les propostes han de tindre un procés i ací s'ha parlat d'un programa local en matèria
de medi ambient que passaria per l'Agenda 21, pel que es detectaria quins són els
punts dèbils d'una població i en quins edificis es podrien instal·lar els panells.

Prosseguix dient que estes instal·lacions es fan per a una mitjana de vint-i-cinc
anys i que es calcula que tenen una rendibilitat d'un 10%, després de pagar els
gastos de manteniment i haver consumit l'energia necessària per als edificis.

Considera, per això, que el projecte no és desgavellat encara que requerix
dels corresponents estudis previs que podrien redactar els tècnics municipals.

Manifesta que el programa electoral d'EUPV contenia moltes propostes,
incloses algunes que s'han presentat a este Ple, encara que siguen diferents les
propostes d'execució d'estos projectes. Per exemple, diu, en el tema del macrocentre
educatiu el seu grup estaria més per la descentralització. Afig que, en tot cas, es
necessitaria prèviament d'un estudi de demanda, com passa també en el tema de la
residència per a la tercera edat.

Finalitza dient que en estes propostes, com en les que planteja l'equip de
govern per a l'execució del Pla Zapatero II té, necessàriament, que consumir-se el
20% en gasto social.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i diu que el portaveu del Grup Popular
sempre manté el mateix discurs quan es dirigix al seu grup,

Considera que concreció és que Mislata tinga una escola de 0 a 3 anys; que
tinga un col·lector en el carrer Felip Bellver Pare Llansol que acabe amb els
problemes d'inundacions i males olors; que després de huit anys es compte amb una
residència de la tercera edat; i, finalment, que facen el que els demanen les
associacions i molts ciutadans.

Afirma que les lliçons que pot donar el Grup Popular sobre projectes per a
Mislata es concreten, per exemple, en la seua política d'aparcaments i el clot de la
Pl. Músic Ibars.

Manifesta que hi ha pressupost en l'Ajuntament per a invertir en gastos socials
i estan a favor d'això, les propostes realitzades pel seu grup pretenen que amb els
diners del Govern d'Espanya es facen coses que l'equip de govern és incapaç de fer
per omissió, per no ser capaços d'anar a la Generalitat a exigir el que es mereix
Mislata.

Explica que la quantitat que figura en les propostes és per la totalitat dels
projectes. Respecte a la residència de la tercera edat, diu que la primera fase és
sens dubte l'estructura, a més de ser pública i de ser un compromís per part del
gGrup pPopular que han sigut incapaços de complir.
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En relació al macrocentre educatiu diu que respon a les demandes dels

ciutadans, com l'escola de 0 a 3 anys, amb menjador escolar públic, cent vint places i
un menjador amb més de dos-centes cinquanta places en dos torns. Recorda que en
“Notícies de Mislata” el Sr. García Aleixandre responia a la pregunta de quina era la
seua prioritat que “es compta amb una zona en el Polígon “T”, on hi ha un espai de
cinc mil metres quadrats per a fer un edifici públic i que, darrere del compromís del
president, Sr. Camps, que totes les poblacions amb més de vint mil habitants tinguen
un centre d'especialitats, s'havia reservat eixe espai i que eixe sòl seria l'adequat”.
Esta resposta va aparéixer el dia dos de març del 2007 pel que, diu, considera que
no tenen cap credibilitat, afegint que en el programa del Partit Popular també es deia
que construirien un centre d'especialitats en el polígon “T” i demana que s'explique
per què hi havia terrenys abans i ara no.

Respecte al tema del col·lector diu que demanaran l'informe al tècnic
municipal i també l'emés per Aigües de València en relació amb què s’havia de fer
per a solucionar el problema, així com també demanaran l'informe de la consultora
que va fer el projecte de sanejament del carrer Sant Antoni, que incloïa el del carrer
Pare Llansol. Amb estes dades, afig, es podrà saber si l'import que figura en la
proposta realitzada pel Grup Socialista s'acosta al que diuen els tècnics o no.

Assenyala que el lloc perfecte per a la instal·lació de les plaques
fotovoltaiques és el pavelló de la Canaleta i el centre de transformació estaria baix
les escales del bar i de les grades, aproximadament a cinc metres.

Finalitza dient que, respecte de la rehabilitació del Pou del Quint, caldria fer el
que l'equip de govern no ha fet, és a dir, reposar les teules retirades i completar les
que falten, reposar els taulellets retirats de les fatxades i les reixes que existien i
restaurar l'interior.

Finalment, destaca que es tracta de projectes que responen a la demanda
dels ciutadans, a qui el seu grup ha consultat.

Intervé el Sr. García Aleixandre i diu que considerava que la proposta de Ple
extraordinari per part del Grup Socialista volia demostrar que el Sr. Fernández Bielsa
era una alternativa de govern, que tenia capacitat de lideratge i gestió per a portar
avant la ciutat, per la qual cosa esperava un discurs seriós i inclús concret, que es
demostrara que tenia coneixement profund dels problemes de Mislata però, diu, no
ha sigut així sinó que s'ha limitat a realitzar una sèrie de propostes que qualifica de
demagògiques i de faltes de concreció.

Manifesta que en la seua anterior intervenció s'ha limitat a sol·licitar les dades
mínimes necessàries per a portar avant estos projectes i, com a resposta, el Sr.
Fernández Bielsa no ha concretat res i el que ha concretat és erroni.

Assenyala que ha repetit els preus que s'han publicat en “eltorrenti”, quan el
seriós haguera sigut que ho haguera manifestat en les seues propostes i documentat
en el Ple, i ha mantingut el mateix discurs, així si a l'1.836.000 del projecte de
macrocentre educatiu es deduïx l'import de benefici industrial, gastos generals,
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honoraris arquitecte i aparellador i IVA, resultaria 1.000.000€ per a poder executar
l'obra.

Afig que l'única cosa que ha concretat és que hi hauria 250 places de
menjador i 120 places per a xiquets de 0 a 3 anys, però no se sap si açò cobrix les
necessitats de Mislata en este sector, i tampoc ha respost al Sr. García de la Mota,
que ha realitzat una proposta alternativa perquè no està d'acord amb la construcció
d'un macrocentre, sinó en diferents escoles de 0 a 3 anys per a donar servici a tota la
ciutat.

Assenyala que en la comissió de Cultura, Educació, Esports i Joventut, de 14
d'octubre de 2009 es va demanar un informe sobre les sol·licituds de menjador
rebudes i ateses pels set col·legis públics de Mislata, i la situació era que l'Amadeo
Tortajada ha atés 310 sol·licituds rebudes encara que el servici està saturat i no hi ha
vacants disponibles; quant a l'Ausiàs March, de les 259 sol·licituds rebudes estan
sent ateses 180, que és la capacitat màxima del menjador a causa de les seues
dimensions; al Cid, han sigut ateses 150, quedant encara places vacants; en el
Jaume I, han sigut ateses les 215 sol·licituds rebudes, quedant places vacants; en
l'Almassil estan ocupades les 240 places existents; i en el Mestre Serrano han sigut
ateses 186 sol·licituds rebudes encara que el servici és de 180.

Afig que les sol·licituds de menjador en els col·legis estan en funció de la
situació econòmica que travessa un país, perquè la disponibilitat de poder atendre
els fills està en funció del treball, quedant ara més places vacants perquè la
desocupació és major.

Respecte de la residència afirma que, efectivament va fer eixes declaracions
al març del 2007, i quan va vore el president Camps que es van comprometre que
l'Ajuntament cediria eixe sòl de cinc mil metres quadrats perquè es fera un centre
d'especialitats mèdiques. Afirma que el mateix Sr. Fernández Bielsa ha participat en
manifestacions demanant que es fera en l'Hospital  Militar i està funcionant, per la
qual cosa eixe sòl pot disposar-se per a una altra cosa. Afig que el que ha afirmat en
la seua anterior intervenció és que encara no es compta amb la disponibilitat del sòl,
per la qual cosa no hi ha termini suficient per a poder fer eixe oferiment dins del Pla
d'Inversió Local II.

Destaca que la Llei de Contractes prohibix taxativament invertir diners públics
en edificis que no estiguen complets, per això li ha preguntat si el que s'anava a
proposar en la 1a fase era construir un edifici de 20 places, i després continuar fent
edificis fins a completar un complex, o el que proposava era estructura, després
sitares, etc., perquè açò últim no es pot fer. El que demostra, diu, és que en el seu
discurs ha fet pura demagògia i que no li importa per a què servixen els diners
públics, denotant la seua falta de coneixements.

Repetix que el tema del cobriment de grades és un projecte que no està definit
i, sobre l'Av, de la Pau destaca que, en primer lloc, hi ha un PAI en el Paquillo, de
quatre mil metres quadrats, que encara no estan disponibles i que està definit en el
mateix PAI per a fer vivendes socials per a persones de baixa economia, tant jóvens
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com majors, i el que està proposant és que s'elimine este projecte i es construïsca un
camp de futbol cosa que, diu, també haurà de saber la ciutadania.

Sobre el Pou del Quint repetix que han fet allò a què es van comprometre en
Ple, que va ser conservar l'edifici.

En relació amb el col·lector del carrer Pare Llansol destaca que es portaran
les obres a realitzar a Ple este pròxim exercici, intentant que es faça a l'estiu per a no
interrompre el trànsit per la proximitat de col·legis. Explica a continuació quines són
les obres a realitzar i el seu respectiu cost, que en total ascendix a un import de
161.000€. Per això, diu, no sap d'on ha tret la xifra de 438.000€ ni en què consistirien
les obres que proposen. Afig que eixos informes que el Sr. Fernández Bielsa ha
manifestat que sol·licitarà hauria d'haver-los demanat abans, sabent que sol·licitarien
la celebració del present Ple.

Respecte de les plaques fotovoltaiques manifesta que si han parlat amb la
companyia que subministra l'enllumenat a Mislata li haurà concretat el lloc
d'enganxada, perquè està en funció del que diga la companyia i no de per on passa
la línia.

Finalitza dient que considera que estos punts haurien de quedar sobre la taula
i, juntament amb les propostes que té l'equip de govern, tractar de consensuar
alguns dels projectes. Anuncia que, si no és així, el Grup Popular votarà en contra
d'estos projectes que es presenten sense informes, sense memòria de necessitats i
sense saber si es poden portar avant en els terminis que marca el Reial Decret.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que en la segona intervenció s'ha
abocat un poc de llum però de forma insuficient, encara que no es puga despreciar
cap idea de què es proposen, sinó que cal valorar-les, documentar-les i, si és
possible, millorar-les a fi de considerar si estos projectes encaixen o no en les
prioritats del moment social i econòmic.

Manifesta que li preocupa el concepte de “vivenda social” i que, encara que
actualment es construïxen les dites vivendes amb unes garanties mínimes de qualitat
i se selecciona les persones que les han d'habitar de forma diferent de com es feia fa
anys, és evident que el model de ciutat del Grup Popular és radicalment diferent del
d'EUPV.

Considera que en l'Av. de la Pau, per la seua especial peculiaritat, hauria
d'obrir-se un debat en què es donara participació als ciutadans i ciutadanes perquè
pogueren decidir sobre models alternatius, atés que és en el seu entorn on es va a
construir i són els principals actors i els que qui hauran d'opinar sobre el què volen i
l'entorn on desitgen viure.

Explica que si el grup socialista haguera consultat amb EUPV algunes de les
propostes que es porten al Ple no estarien i, no obstant això, hi hauria altres que
entrarien més en el marc del 20% de gasto social.
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Manifesta que el seu vot seria en contra si s'acollira a l'argument de falta

d'ampliació d'informació però, afig, compartix la filosofia d'alguns dels punts, que
considera reivindicacions històriques que també ha fet EUPV.

Respecte del macrocentre educatiu assenyala que ha de votar en contra
perquè no compartix el canvi de plantejament del Grup Socialista, encara que
compartix la idea genèrica de la necessitat escoles de 0 a 3 anys i les ludoteques.

Respecte a la residència de la tercera edat anuncia la seua abstenció, ja que
considera desitjable que les persones majors romanguen en el seu entorn, per això
ha de fer-se una valoració prèvia i un estudi de la  viabilitat del projecte al què, afig,
EUPV no renúncia.

Anuncia la seua abstenció respecte al projecte de cobriment de grades del
camp de futbol i igualment en el d'adequació de terrenys de l'Av. de la Pau.

En relació amb la rehabilitació del Pou del Quint afirma que no pot estar en
contra d'este projecte, però no s'ha concretat alguna de les qüestions que ha
plantejat sobre l'entorn com a conjunt. Indica que s'abstindrà però que la seua
abstenció ha de valorar-se com a positiva, perquè entén que hi haurà finalment
coincidència entre el Grup Socialista i EUPV en la importància del projecte, i que la
ronda de circumval·lació té altres possibilitats i es pot canviar en benefici del que
reclamen ambdós grups i part de la ciutadania de la zona.

Anuncia que també s'abstindrà respecte al projecte de reparació del col·lector
del carrer Pare Llansol, afegint que, siga amb esta proposta o que la que presenta el
Grup Popular, és necessària i ha de realitzar-se.

Sobre les energies alternatives afirma que EUPV defén el medi ambient i la
ciutat sostenible, i reivindica un projecte global d'Agenda 21.

Intervé el Sr. Fernández Bielsa i diu que l'equip de govern no té intenció
d'iniciar cap tràmit perquè estos projectes puguen ser una realitat a Mislata.

Afirma, en relació amb els projectes presentats, que els regidors del Grup
Socialista no són tècnics, ni fan informes, ni poden fer valoracions tècniques, sinó
que parlen de política i vénen al Ple amb idees, projectes, imaginant servicis i
infraestructures que no existixen a Mislata i, per això, poden cometre errors per no
ser tècnics, però no errors polítics com els comesos en el tema de l'aparcament pel
Grup Popular, perquè no seria un error polític la construcció d'una residència per a la
tercera edat.

Manifesta que el Grup Popular no té cap capacitat per a governar esta ciutat
perquè seguixen any rere any sense solucionar els seus grans problemes i
deficiències, i no són tan sols capaços de demanar i exigir infraestructures i servicis
al Govern de la Generalitat, com tenen altres municipis de la comarca.
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Prosseguix dient que el portaveu del Grup Popular sempre li acusa de

demagògia, i afig que tant el Grup Socialista com ell mateix són demagogs si per
això s'entén demanar una escola de 0 a 3 anys; un menjador públic per al que hi ha
gran demanda i oferta insuficient; guarderies i ludoteques públiques, com tenen
altres municipis de la comarca, per exemple, Alaquàs; la construcció d'una residència
per a la tercera edat; que s'arregle el col·lector per a acabar amb les males olors de
la zona; aspirar  que els veïns de l'Av. de la Pau tinguen un camp de futbol com han
demandat moltes vegades; i, finalment, comptar amb plaques fotovoltaiques perquè
l'Ajuntament no ingresse només per pujada d'impostos , o pel que reben dels país i
de la política de “rajolada”, podent rebre quelcom per energies renovables.

Repetix que el Grup Popular no té cap credibilitat i així ho ha demostrat al
referir-se a l'entrevista al Sr. García Aleixandre, en la que va anunciar a bomba i
platet que farien una obra en el polígon “T”, mentres que ara diu que el sòl no esta
disponible.

Sobre la necessitat escola de 0 a 3 anys diu que, en data octubre, els xiquets
nascuts a Mislata durant el 2009 van ser 285, i només hi ha 8 places oferides i són
privades. Esta, diu, hauria de ser una prioritat de l'equip de govern perquè els pares
pogueren compaginar la vida laboral i familiar. Afig que les places oferides per a
xiquets de 2 a 3 anys són 460 per a 950 xiquets i cap d'elles és pública.

Afirma que l'equip de govern porta una política d'imposició sense escoltar el
teixit associatiu, a qui té marginat, i que l'única cosa que saben fer és estar en els
despatxos per a aprovar coses que no estan clares i que hauran d'explicar.

Intervé el Sr. García Aleixandre i diu que el discurs del Sr. Fernández Bielsa
és demagògic, repetitiu i no ha aportat res, ni tan sols ha aclarit si deixarà els punts
sobre la taula o es va a mantindre en ells.

Explica que la demagògia no consistix a fer propostes serioses que poden ser
contestades, sinó a portar propostes que no estan degudament estudiades ni
documentades, per a celebrar una roda de premsa i anar a l'Av. De la Pau i dir als
veïns que el grup popular no vol fer un camp de futbol, i a la directiva del Mislata
Club de futbol dir-li que el Grup Popular no vol cobrir les grades del camp, i anar als
col·lectius que consideren per a dir que el grup popular ha votat tot en contra.

Prosseguix dient que ell no ha dit que els projectes siguen roïns sinó que els
falta documentació fonamental per a poder-los portar avant, i en açò consistix la
demagògia, és a dir, aportar coses que no poden fer-se per a poder dir que l'equip de
govern té una desconsideració total amb els veïns.

Afirma que la seua sol·licitud que estos projectes es deixaren sobre la taula
està basada en la possibilitat d'arribar a algun acord estudiant-los junt amb els que
presentarà el Grup Popular.
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Continua dient que el Grup Popular votarà en contra però, al mateix temps,
que reconsideraran alguns punts que proposen per a veure si poden entrar en la
proposta que faça l'equip de govern, atés que en cap moment ha manifestat que cap
de les propostes siga viable. Afig que amb alguna d'elles no estan d'acord, com la
construcció de la residència per a la tercera edat, i menys encara amb la proposta
que s'ha fet de fer només l'estructura, que no és legal i hauria d'haver-se retirat el
punt.

Finalitza dient que no es poden votar idees perquè no hi ha termini material
per a poder portar-les al Ministeri corresponent perquè donen els diners.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per onze vots en contra (Grup Popular
i Grup Mixt-EUPV) i huit vots a favor a favor (Grup Socialista), acorda rebutjar la
moció del grup socialista d'inclusió en els projectes finançats pel “Pla E” de 2010
(Fons Estatal d'Inversió Local) la construcció d'un macrocentre educatiu amb
guarderia, escola de 0-3 anys, menjador i ludoteca.

2. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA D'INCLUSIÓ EN ELS PROJECTES
FINANÇATS PEL “PLA E” DE 2010 (FONS ESTATAL D'INVERSIÓ LOCAL) LA
CONSTRUCCIÓ DE LA PRIMERA FASE DE LA RESIDÈNCIA DE LA TERCERA
EDAT EN EL PAI QUINT II.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa i de Control d'Interior
i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del Grup Socialista sobre
inclusió en els projectes finançats pel “Pla E” de 2010 (Fons Estatal d'Inversió Local)
la construcció de la primera fase de la residència per a la tercera edat en el PAI Quint
II.

Este assumpte va ser debatut conjuntament amb el punt primer de l'orde del
dia.

Conclòs el debat, l'Ajuntament Ple per deu vots en contra (Grup Popular), huit
vots a favor a favor (Grup Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV), acorda
rebutjar la moció del Grup Socialista d'inclusió en els projectes finançats pel “Pla E”
de 2010 (Fons Estatal d'Inversió Local) la construcció de la primera fase de la
Residència per a la tercera edat en el PAI Quint II.

3. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA D'INCLUSIÓ EN ELS PROJECTES
FINANÇATS PEL PLA E DE 2010 (FONS ESTATAL D'INVERSIÓ LOCAL) LA
COBERTA  DE LES GRADES DEL CAMP DE FUTBOL DE LA CANALETA I
TANCA DEL CAMP DE FUTBOL 7.-

Es dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa i de Control d'Interior
i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del Grup Socialista sobre
inclusió en els projectes finançats pel “Pla E” de 2010 (Fons Estatal d'Inversió Local)
la coberta de les grades del camp de futbol de la Canaleta i tanca del camp de futbol
7
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Este assumpte va ser debatut conjuntament amb el punt primer de l'orde del
dia.

Conclòs el debat, l'Ajuntament Ple per deu vots en contra (Grup Popular), huit
vots a favor a favor (Grup Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV), acorda
rebutjar la moció del Grup Socialista d'inclusió en els projectes finançats pel “Pla E”
de 2010 (Fons Estatal d'Inversió Local) la coberta  de les grades del camp de futbol
de la Canaleta i tanca del camp de futbol 7

4. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA D'INCLUSIÓ EN ELS PROJECTES
FINANÇATS PEL “PLA E” DE 2010 (FONS ESTATAL D'INVERSIÓ LOCAL)
L'ADEQUACIÓ DEL TERRENY MUNICIPAL EN L'AVINGUDA DE LA PAU PER A
CONVERTIR-HO EN ZONA ESPORTIVA I SALA MULTIUSOS.-

Es dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa i de Control d'Interior
i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del Grup Socialista sobre
inclusió en els projectes finançats pel “Pla E” de 2010 (Fons Estatal d'Inversió Local)
l'adequació del terreny municipal en l'avinguda de la Pau per a convertir-ho en zona
esportiva i sala multiusos

Este assumpte va ser debatut conjuntament amb el punt primer de l'orde del
dia.

Conclòs el debat, l'Ajuntament Ple per deu vots en contra (Grup Popular), huit
vots a favor a favor (Grup Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV), acorda
rebutjar la moció del Grup Socialista d'inclusió en els projectes finançats pel “Pla E”
de 2010 (Fons Estatal d'Inversió Local) l'adequació del terreny municipal en
l'avinguda de la Pau per a convertir-ho en zona esportiva i sala multiusos.

5. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA D'INCLUSIÓ EN ELS PROJECTES
FINANÇATS PEL “PLA E” DE 2010 (FONS ESTATAL D'INVERSIÓ LOCAL) LA
REHABILITACIÓ DEL POU DEL QUINT I LA REURBANITZACIÓ DE L'ENTORN
PER A CONVERTIR-HO EN UNA ZONA VERDA.-

Es dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa i de Control d'Interior
i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del Grup Socialista sobre
inclusió en els projectes finançats pel “Pla E” de 2010 (Fons Estatal d'Inversió Local)
la rehabilitació del Pou del Quint i la reurbanització de l'entorn per a convertir-ho en
una zona verda.

Este assumpte va ser debatut conjuntament amb el punt primer de l'orde del
dia.

Conclòs el debat, l'Ajuntament Ple per deu vots en contra (Grup Popular), huit
vots a favor a favor (Grup Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV), acorda
rebutjar la moció del Grup Socialista d'inclusió en els projectes finançats pel pla e de
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2010 (Fons Estatal d'Inversió Local) la rehabilitació del Pou del Quint i la
reurbanització de l'entorn per a convertir-ho en una zona verda.

6. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA D'INCLUSIÓ EN ELS PROJECTES
FINANÇATS PEL PLA E DE 2010 (FONS ESTATAL D'INVERSIÓ LOCAL) LA
REPARACIÓ DEL COL·LECTOR DE PARE LLANSOL PER A EVITAR
POSSIBLES INUNDACIONS I MALES OLORS.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa i de Control d'Interior
i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del Grup Socialista sobre
inclusió en els projectes finançats pel “Pla E” de 2010 (Fons Estatal d'Inversió Local)
la reparació del col·lector de Pare Llansol per a evitar possibles inundacions i males
olors.

Este assumpte va ser debatut conjuntament amb el punt primer de l'orde del
dia.

Conclòs el debat, l'Ajuntament Ple per deu vots en contra (Grup Popular), huit
vots a favor a favor (Grup Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV), acorda
rebutjar la moció del Grup Socialista d'inclusió en els projectes finançats pel “Pla E”
de 2010 (Fons Estatal d'Inversió Local) la reparació del col·lector de Pare Llansol per
a evitar possibles inundacions i males olors.

7. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA D'INCLUSIÓ EN ELS PROJECTES
FINANÇATS PEL “PLA E” DE 2010 (FONS ESTATAL D'INVERSIÓ LOCAL) LA
INSTAL·LACIÓ DE  PLAQUES FOTOVOLTAIQUES EN EDIFICIS DE PROPIETAT
MUNICIPAL.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa i de Control d'Interior
i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del Grup Socialista sobre
inclusió en els projectes finançats pel “Pla E” de 2010 (Fons Estatal d'Inversió Local)
la instal·lació de plaques fotovoltaiques en edificis de propietat municipal.

Este assumpte va ser debatut conjuntament amb el punt primer de l'orde del
dia.

Conclòs el debat, l'Ajuntament Ple per deu vots en contra (Grup Popular), huit
vots a favor (Grup Socialista) i una abstenció (Grup Mixt-EUPV), acorda rebutjar la
moció del Grup Socialista d'inclusió en els projectes finançats pel “Pla E” de 2010
(Fons Estatal d'Inversió Local) la instal·lació de plaques fotovoltaiques en edificis de
propietat municipal.

Sent les deu hores i cinquanta minuts, el Sr. alcalde disposa la realització d'un
descans, reprenent-se la sessió a les onze hores i vint minuts.
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8. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA DE SOL·LICITUD A LA CONSELLERIA
DE SANITAT DE L'ANUL·LACIÓ DEL DECRET DEL PASSAT 19 D'AGOST DEL
2009 PEL QUAL S'ADSCRIU LA SANITAT PÚBLICA DE MISLATA AL
DEPARTAMENT DE SALUT DE MANISES.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió informativa i de control d'Interior
i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció presentada pel Grup Socialista
de sol·licitud a la Conselleria de Sanitat d'anul·lació del decret del passat 19 d'agost
del 2009 pel qual s'adscriu la sanitat pública de Mislata al departament de salut de
Manises, i que contempla la següent proposta d'acords:

1) Instar a la Conselleria de Sanitat l'anul·lació del Decret pel qual s'adscriu
Mislata a l'Hospital de Manises a partir de l'1 de gener del 2010.

2) Instar la Conselleria de Sanitat que, amb la dotació prevista, l'empresa
privada que gestiona l'Hospital de Manises atenga els malalts.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa, en representació del Grup Socialista,
proponent de la moció, i diu que el motiu de la presentació d'esta moció sobre
retirada de l'adscripció de Mislata a l'hospital privat de Manises, és que consideren
que és una qüestió bàsica, defesa al carrer per més de cinc mil ciutadans i
ciutadanes.

Explica que no han sigut resoltes les al·legacions presentades tant per grups
polítics com per ciutadans i associacions veïnals que consideren que ha sigut un
gravíssim error per part de Conselleria, auspiciat pel Sr. alcalde de Mislata.

Afig que a Mislata ja hi ha un hospital, encara que abandonat, que és
l'Hospital  Militar Vázquez Bernabeu que, diu, desitgen que es convertisca en un
verdader hospital al servici dels ciutadans.

Afirma que per això es presenta esta moció, a fi de que este Ple rebutge
l'adscripció de Mislata a l'hospital privat de Manises i que l’assistència sanitària no
depenga de cap empresa privada.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, i diu que este és un tema que ha
donat molt que parlar, i davant del que el Grup Popular té una actitud que ja ha
manifestat per activa i per passiva, i l'oposició té l'obligació de no caure en el
desànim.

Continua dient que en els arguments de la moció es diu que es considera un
gravíssim error adscriure la sanitat pública de Mislata a la zona sanitària de Manises,
que suposa un greu perjuí per als ciutadans, afegint que per este motiu es van fer les
mobilitzacions, es va conscienciar molta gent que era necessari donar una resposta
a esta decisió, que ja estava presa des del mes de juliol, perquè a través de la
protesta social es posaria de manifest l'opinió que té la ciutadania sobre el
plantejament del Partit Popular en esta qüestió.
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Prosseguix dient que en la moció també es diu que este canvi suposarà, de

forma inequívoca, un retrocés en la qualitat dels servicis i tractaments sanitaris.  En
este sentit, diu, en una comissió li va preguntar el regidor Sr. López Bronchud si
mantenia el que deia sobre la qualitat que l'hospital de Manises estava donant en els
servicis i, afig, es reafirma cada vegada més després d'haver participat en la
concentració amb els treballadors de la sanitat pública que depenen del dit hospital,
que van manifestar que s'estava perdent en qualitat d'assistència.

Assenyala que en la moció també es destaca que suposa un error desplaçar a
la ciutadania de Mislata a Manises quan ací es compta amb un hospital encara que,
afig, en realitat es compta amb un edifici que podria perfectament reunir les
condicions per a convertir-se en un bon hospital si es comptara amb la voluntat
política de què fora així.

Afirma que eixa voluntat política va quedar trencada amb la firma d'eixe acord
que es va fer en este Ajuntament entre els sectors veïnals, Ajuntament i Conselleria
de Sanitat, i considera que la resposta d'EUPV, Partit Socialista, Comissions Obreres
i de UGT va ser rotunda, estaven radicalment en contra i no es complixen els
objectius pels que la ciutadania de Mislata es va manifestar en defensa de la sanitat
pública i de la gestió pública.

Explica que EUPV estarà en contra d'eixe acord, ho firme qui ho firme, i no
s'aparta del lema que figurava en la pancarta del dit partit: “sanitat pública i gestió
pública”.

Li pareix lamentable que comptant amb instal·lacions, personal i equipament
que, passat el temps sense utilitzar, haurà de rebutjar-se, la qual cosa suposa un
balafiament de l'erari públic, l'Hospital Vázquez Bernabeú no preste eixa atenció
sanitària.

Afirma que el Sr. alcalde, que representa al Partit Popular en esta ciutat, no té
pes específic en el seu partit a nivell autonòmic i, afig, haurà convençut el seu grup
però no a la majoria dels votants d'esta ciutat.

Manifesta que el plantejament de la moció és coherent amb el que el seu grup
ha mantingut des del primer dia i, per això, està d'acord amb el que esta proposa, és
a dir, d'instar la Conselleria de Sanitat a l'anul·lació del decret i que estudie el
plantejament de tindre a Mislata un hospital públic i amb gestió pública perquè és
una necessitat urgent, així com que s'inste a la dita Conselleria perquè condicione,
amplie i dote de personal les instal·lacions d'eixe Hospital, a fi de donar-li la finalitat
que li correspon i que no es quede com un mer Centre de servicis integrals.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i diu que el tema de sanitat és un
clamor perquè mai en esta ciutat hi ha hagut tantes manifestacions amb tantes
persones reclamant-los quelcom que l'equip de govern hauria d'haver plantejat a la
Generalitat.

Afirma que açò significa que l'alcalde d'esta ciutat no pinta res en el seu partit i
per això no és capaç de dir al conseller de Sanitat, Sr. Cervera, que Mislata vol un
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hospital i que no és lògic que estiga a Manises quan ací es compta amb instal·lació i
infraestructures que podrien donar eixe servici. Afig que el Sr. alcalde tampoc va eixir
al carrer a defendre els interessos dels ciutadans que no volen que es privatitze la
gestió de la sanitat, com passarà dins de poc, sense que la Conselleria haja
contestat a les al·legacions presentades.

Assenyala que el grup socialista no farà un pas enrere en la defensa dels
ciutadans que volen un hospital públic i de gestió pública a Mislata, així ho han dit en
reiterades manifestacions que qualifica d'històriques en esta ciutat, han dit no a la
gestió privada de la sanitat perquè algunes empreses es beneficien a costa de la
salut dels mislaters i de les mislateres.

Continua dient que l'adscripció de Mislata a l'hospital privat de Manises li
costarà a la ciutadania de la Comunitat Valenciana més de 450 milions d'euros en
quinze anys, i qualsevol es donaria compte de la magnitud de la inversió que es
pretén fer, no per a construir quelcom sinó per a donar-li-ho a una empresa privada a
costa de la salut dels ciutadans de Mislata.

Afirma que l'adscripció i la privatització de la gestió sanitària i la dependència
de Mislata de l'hospital privat de Manises és un capritx del Partit Popular, i reitera
que el grup socialista no farà un pas enrere perquè desitgen que eixa inversió que
realitzarà la Generalitat en els pròxims quinze anys estiga destinada a
infraestructures, més personal i instal·lacions que convertisquen a l'Hospital Vázquez
Bernabeu en un verdader hospital públic, modern i avantguardista al servici de la
gent.

Finalitza anunciant el vot afirmatiu del seu grup a la moció perquè rebutja
l'adscripció de Mislata a l'hospital privat de Manises i demana que Mislata tinga el
seu propi hospital, perquè cap ciutadà o ciutadana hagen de desplaçar-se per
quelcom que, repetix,  només és un capritx del Partit Popular.

Sol·licita del Grup Popular que vote favorablement.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre, i diu que ha d'aclarir que l'Hospital de
Manises no és privat sinó públic, encara que una altra cosa diferent és la seua
gestió. Afig que entén per hospital privat aquell que no dóna servici a qui no estiguen
donats d'alta en un assegurança privada.

Manifesta que entén la posició del portaveu d'EUPV perquè sempre ha
mantingut que la sanitat ha de ser pública i s'ha oposat a la gestió privada, perquè
entenen que si la gestió és privada baixa la qualitat assistencial, mentres que per al
grup popular la qualitat assistencial està en funció de la professionalitat de qui
exercisca la medicina. Cita, com a exemple, l'hospital d'Alzira del que, diu, no li
consta que hi haja grans queixes.

Manifesta que quan es planteja qüestionar la gestió publicoprivada en funció
de les atencions que es donen als usuaris, el grup popular no està en contra de la
pública però tampoc de la privada.
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Entrant en el tema de l'Hospital Militar, explica que les obres de l'hospital de
Manises s'inicien al juliol del 2007, i el conveni de l'Hospital Militar, Vázquez
Bernabeu, es firma l'1 de juliol del 2008, per la qual cosa encara no se sabia que
s'anava a firmar eixe conveni i en quines condicions.

Critica al Sr. Fernández Bielsa i al grup socialista per haver-se aprofitat de
l'esforç enorme i reivindicatiu que han fet les associacions veïnals, afegint que no
han pres cap iniciativa sinó només s'han pujat al carro quan ja s'havien plantejat.

Prosseguix dient que les reivindicacions veïnals estaven basades
fonamentalment en el centre d'especialitats mèdiques i no es plantejava el debat de
la sanitat pública, no obstant això, s’han aprofitat tant del grup socialista com
d’EUPV, per a reivindicar també açò.

Explica que el Sr. alcalde quan és invitat a la participació en una manifestació
planteja dos qüestions, si en una pancarta es diu “per una Mislata digna” no estarà
perquè entén que és digna; però sí que estaria en qualsevol moment i lloc en una
manifestació per la reivindicació del centre d'especialitats mèdiques.

Afirma que l'Hospital de Manises ja estava projectat, d'altra banda, diu,
qualsevol ciutadà d'este país té accés gratuït a qualsevol establiment sanitari públic,
per la qual cosa si un ciutadà no està conforme a desplaçar-se a Manises pot anar a
l'Hospital La Fe o a un altre.

Prosseguix dient que s'ha afirmat que la gestió privada suposarà en quinze
anys 450 milions d'euros, i pregunta si de cas en la gestió pública no es cobren sous
ni invertix en aparells. En este sentit, diu, el cost per usuari en entitat privada està en
950 euros l'any i en la sanitat pública està en 1.250 euros l'any.

Pregunta al Sr. Fernández Bielsa si sap com es doten els pressupostos
nacionals per a després fer les transferències sanitàries, explicant que atés que quan
són inicials no pot saber-se el nombre d'usuaris que aniran als centres sanitaris a fer
ús d’ells, estan en funció dels habitants de la Comunitat, tenint en compte les edats,
majoritàriament xiquets i persones majors; es multiplica per 1.250€ i es transferix a la
Comunitat Autònoma corresponent, sense tindre en compte una dada que la
Comunitat Valenciana reclama sempre al  govern del Sr. Zapatero, i és que en esta
Comunitat el nombre d'habitants en època estival té un increment de més de tres-
centes mil persones, a qui s'atén gratuïtament, i es passa factura al Ministeri de
Sanitat, que no la paga.

Repetix que el que cal qüestionar és si sanitat pública o privada en relació
amb la seua gestió i, afig, en hospitals públics i privats en un 95% es presta una
bona atenció pel que no entén l'obsessió a rebutjar la gestió privada com si es
deguera únicament que algú vol fer negoci, la qual cosa es, diu, totalment fals.

Finalitza dient que esta moció no té cap base real.
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Pren la paraula el Sr. García de la Mota, i critica la intervenció el Sr. García

Aleixandre afirmant que ha buscat la confrontació directa entre EUPV i el grup
socialista, d'una banda, i les associacions veïnals, per un altre.

Prosseguix dient que amb la gestió privada es gestiona en funció del benefici
empresarial, i està per demostrar que este vaja en benefici dels treballadors o dels
usuaris de l'Hospital de Manises. Afig que les primeres queixes que s'estan rebent en
el dit hospital són dels mateixos treballadors, perquè no saben gestionar els nous
gestors i no hi ha coordinació, per la qual cosa el perjudicat finalment serà l'usuari.

Entén que el grup popular defenga la lògica de l'empresari i estiguen imposant
el model de gestió privada.

Assenyala que, atés que el Partit Popular és tan previsor, imagina que quan
es van iniciar l'estudi de la necessitat sanitària de les “Horts”, veurien quines eren les
infraestructures disponibles i, afig, van poder inclús posar-se en contacte amb les
institucions de l'Estat mentres estava governant esta partida.

Repetix que Esquerra Unida ha mantingut i manté la mateixa posició en este
tema i, diu, esta posició és anterior a la creació d'algunes associacions. Per este
motiu, diu, han assistit a eixes manifestacions conscients del que es reivindicava i del
que no s'ha aconseguit, com també van ser conscients quan van firmar amb el grup
socialista la nota de premsa en què es deia que no estaven d'acord amb el que firma
que, en definitiva, no millorarà les condicions i no atén al que demanava la
ciutadania, que era un Hospital a Mislata.

Afirma que la Generalitat Valenciana està hipotecada i no gastarà en sanitat
pública amb gestió pública, en educació pública amb gestió pública, etc.

Finalitza manifestant que EUPV està per l'assistència universal i per la
solidaritat del contribuent amb qui no pot contribuir, mentres que el Partit Popular no
té este model i està plantejant un altre tipus de sanitat.

Intervé el Sr. Fernández Bielsa, i diu que el discurs del portaveu del Grup
Popular és buit i demagògic, i no respon al que passarà realment amb la sanitat de
Mislata a partir del dia 1 de gener.

Afig que la gestió privada significa estalvi, maximització de beneficis, menors
servicis, menor qualitat en l'assistència i, per això, la inversió per ciutadà és menor
en la gestió privada, la qual cosa significa que quelcom hauran de reduir.

Assenyala que quan la Conselleria de Sanitat, amb el Sr. alcalde que ho va
aprovar, va decidir que Mislata havia de passar-se a la nova àrea de Manises, era
dia 9 d'agost del 2009 i el motiu és que el conseller va cridar l'alcalde i li va dir que
per a la nova empresa que s'anava a posar en l'Hospital privat de Manises no eixien
els beneficis, que calia ficar una població amb molts habitants perquè isqueren els
números i li havia tocat a Mislata.
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Afirma que el conveni firmat amb el Govern d'Espanya, pel qual este cedix

l'Hospital Militar per a convertir-lo en un Hospital i adherir-lo al sistema sanitari de la
Comunitat Valenciana, es produïx l'any 2008, però l'adscripció de Mislata a l'Hospital
privat de Manises no es produïx fins al dia 20 d'agost del 2009.

Respecte que l'oposició s'aprofita de les manifestacions dels ciutadans diu que
s'alegra que els ciutadans hagen protagonitzat les mobilitzacions més importants de
la història d'esta ciutat encapçalades per les associacions de veïns, i s'enorgullix que,
no obstant això, el Partit Popular no haja tingut la dignitat d'acompanyar les dites
associacions i la majoria de ciutadans i ciutadanes de Mislata, per a defendre els
interessos de la sanitat pública, anteposant els seus interessos de partit.

Repetix que no donaran ni un pas enrere a demandar que eixos 450 milions
d'euros que es van a gastar en una empresa privada es destinen a convertir
l'Hospital Vázquez Bernabeu en un hospital modern, amb major dotació i
infraestructura al servici dels ciutadans de Mislata, i que la gestió de la sanitat siga
pública.

Finalitza dient que més de sis mil ciutadans han eixit reiteradament a dir-los
que no volien una gestió privada de la sanitat, i demana que es complisca el que el
Partit Popular, el Sr. Camps i el Sr. Cervera van prometre, és a dir, que Mislata
tindria un hospital de veritat al servici dels ciutadans.

Intervé el Sr. García Aleixandre i diu que en esta última intervenció el Sr.
Fernández Bielsa ha repetit la primera sense afegir res de nou.

Repetix que l'Hospital de Manises és públic de gestió privada, podent anar
qualsevol ciutadà o ciutadana amb la seua cartilla de la Seguretat Social, se li ha de
atendre i no li suposa cap cost, a diferència del que ocorre en un hospital privat en
què segons s'entra cal passar a recepció, comunicar a quina assegurança es pertany
i, en cas contrari,  pagar la factura que corresponga.

Prosseguix dient que mai se li haguera ocorregut dir que construiria un
hospital, entre altres raons, perquè no es té competència per a això.

No vol debatre, continua, el nombre d'assistents a les manifestacions, però,
afig, pareix que el grup socialista ha sigut el líder d'esta qüestió, quan si tenia tant
d'interés a defendre la sanitat pública havia d'haver començat molt de temps arrere, i
els primers que s'han manifestat han sigut les associacions i no el Partit Socialista.

Considera que hi ha dos tipus de debat, i el primer seria sol·licitar a la
Conselleria eixir de l'adscripció a Manises i, en segon lloc, si es vol la sanitat pública,
qüestió que ja ha contestat en dir que l'important és que l'atenció siga adequada, a
més d'universal i gratuïta, de forma independent a qui la gestiona sempre que la
gestione bé.
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Recorda que el 1982 tenien una empresa municipal de recollida de residus

sòlids i el Partit Socialista la va privatitzar, mentres que ha sigut el grup popular el
que ha creat l'empresa pública.

Finalitza anunciant el vot en contra del grup popular.

Intervé el Sr. alcalde per a dir que les afirmacions realitzades pel Sr.
Fernández Bielsa sobre la crida que va rebre del Sr. conseller són falses.

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per deu vots en contra (Grup
Popular) i  nou vots a favor (Grup Socialista i Grup Mixt-EUPV), va adoptar l'acord
següent:

Rebutjar la moció proposada pel Grup Socialista que conté la següent
proposta d'acords:

1) Instar a la Conselleria de Sanitat l'anul·lació del decret per mitjà del qual
s'adscriu Mislata a l'Hospital de Manises a partir de l'1 de gener de 2010.

2) Instar a la Conselleria de Sanitat perquè, amb la dotació prevista perquè
l'empresa privada que gestiona l'Hospital de Manises atenga el personal de
Mislata, la Generalitat condicione, amplie i dote de personal les
instal·lacions de l'Hospital Militar Vázquez Bernabeu perquè preste atenció
sanitària a tots els ciutadans de Mislata, davall el sistema sanitari de gestió
pública de la Comunitat Valenciana.

3) Donar coneixement d'estos acords als mitjans de comunicació locals,
comarcals i autonòmics i enviar-ne còpia dels mateixos a la Diputació de
València i a la Generalitat Valenciana.

9. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA DE REVISIÓ DE LA LIQUIDACIÓ QUE
L'AJUNTAMENT TÉ PEDENT AMB LUBASA APARCAMENTS, S.L. DESPRÉS DE
LA RENÚNCIA DEL CONTRACTE PER PART DE L'EMPRESA.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió informativa i de control d'Interior
i Benestar Social, favorable a la moció presentada pel grup socialista sobre revisió de
la liquidació que l'Ajuntament té pendent amb LUBASA Aparcaments, S.L., després
de la renúncia del contracte per part de l'empresa.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa, en representació del grup  proponent
de la moció, i explica que és important obrir un extens debat sobre la liquidació
pendent amb LUBASA després de la renúncia del contracte per part de l'empresa,
perquè considera que els nombres no estan clars, i l'equip de govern té l'oportunitat
en este Ple de donar una explicació certa i no enganyar els ciutadans, així com de
sol·licitar als tècnics municipals que revisen esta liquidació ja que, afig, no és
concebible que tres aparcaments construïts i un poc d'un altre valguen més que
quatre aparcaments.

Intervé el Sr. García de la Mota i diu que és difícil dir quelcom nou d'este tema
després de tot el que s'ha parlat i escrit sobre ell. Considera que les posicions dels
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distints grups estan prou clares i l'única cosa que vol fer és, en primer lloc, demanar
al grup socialista que en la proposta d'acords accepte un plantejament d'EUPV que
suposa refer el punt 2) dels acords a adoptar, i on diu: “Efectuar una revisió de la
liquidació pendent, segons el conveni subscrit amb LUBASA APARCAMENTS S.L.,
afegir: creant una Comissió Mixta on estiguen representats els tècnics municipals, els
grups polítics i una representació de la ciutadania, a fi que done transparència a este
tema.

Prosseguix dient que esta comissió aclarirà la globalitat de l'operació i acabarà
amb els dubtes respecte d'això, més quan la  Delegació de Govern està treballant
sobre este tema, la qual cosa suposa una garantia més que els organismes estan al
servici dels que no estan d'acord amb eixa liquidació i, per la seua banda, ha
presentat una reclamació al Tribunal de Comptes de l'Estat, secció de fiscalització,
consistent en 61 folis amb quinze documents i una còpia a la Sindicatura de Comptes
de la Generalitat Valenciana. Açò, diu, són processos que estan en marxa, i el temps
donarà la raó a uns o altres.

Destaca,  dins de la informació sobre el tema, l'informe de Secretaria, de data
16 de desembre, en què es diu, entre altres coses, que “el conveni de liquidació per
a determinar l'abast i els efectes de la resolució del contracte amb LUBASA
APARCAMENTS, SL, per a la construcció i l’explotació de quatre aparcaments
subterranis va ser ratificat pel Ple en sessió de 23 de juliol de 2009. D’este conveni
es deriven drets i obligacions per a ambdós parts. En conseqüència, la revisió de la
liquidació per iniciativa de l'administració municipal només pot fer-se per un
procediment de revisió d'ofici, d'acord amb el que establix ..”.

Prosseguix l'informe dient que “dels dos acords proposats, el segon suposa
una decisió de revisar la liquidació, és a dir, de valorar novament, sense proposar un
contingut concret, per la qual cosa té un caràcter d'impuls d'un procés i no afecta de
forma directa i immediata a la validesa de l'acord de ratificació del conveni.

El primer dels acords proposats, al contrari, és la paralització dels pagaments
aprovats pel conveni. L'adopció i el compliment d'este acord suposarà l'incompliment
del conveni aprovat pel Ple sense seguir el procediment de revisió d'ofici, per la qual
cosa podrien exigir-los responsabilitats a l'Ajuntament”.

Afirma el Sr. García de la Mota que no està en condicions de valorar l'art. 102
de la Llei 30 però que hi ha un apartat en ell que diu que si l'acte prové de les entitats
entre les quals s'integra l'Administració Local, la declaració de lesivitat s'adoptarà pel
Ple de la corporació o, en defecte d'este, per l'òrgan col·legiat superior de l'entitat.

Per això, afig, si el que s'està denunciant és que eixa liquidació sí que lesiona
els interessos dels ciutadans de Mislata i l'ha aprovat el Grup Popular per majoria
absoluta, entén de l'informe que no és este Ple el que ha de decidir sobre el
procediment de revisió d'ofici, sinó un òrgan superior i demana al Sr. secretari
aclariment d'este punt.
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Continua dient que l'oposició no està d'acord amb la liquidació que s'ha

practicat i la moció presentada pel grup socialista indica amb poques paraules els
aspectes fonamentals d'estos desacords.

Finalitza repetint que el que planteja EUPV és una proposta coherent i que
donaria transparència a la gestió.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i diu que, des que LUBASA va
paralitzar les obres, s'ha patentitzat el fracàs de la política d'aparcaments de l'equip
de govern, que ha convertit la ciutat de Mislata en un clot, no sols físic sinó també
econòmic i social, i que és incapaç d'oferir solucions.

Prosseguix dient que el grup socialista, igual que EUPV, ha portat esta qüestió
al  Tribunal de Comptes, no sols a la Delegació de Govern, que ja ha pres mesures i
sol·licitat informes d’este Ajuntament.

Porten la moció, afig, perquè no els pareix correcta la liquidació i discrepen
dels nombres i perquè, a més, hi ha informes amb notes d’objecció d'Intervenció, per
exemple el 816, i els informes del dia 3 de desembre en què es diu que hi ha dubtes
raonables d'enriquiment injust. Informes, diu, dels que ha passat totalment l'equip de
govern, cosa que qualifica d'irresponsabilitat, perquè haurien d'haver esmenat le
notes d’objecció.

Considera que amb esta liquidació els interessos dels ciutadans es poden
veure clarament lesionats, atés que es va a pagar més del que correspon, i explica
que en l'informe de l'arquitecte municipal del dia 11 de juny es diu que els
aparcaments costen en total 17.596.000€, i acabar amb el clot de Músic Ibars costa
5.109.990,92€, més els interessos que va a haver de suportar Mislata, que
ascendixen a 1,7milions d'euros. Afig que l'import que deia l'arquitecte no és igual al
del contracte de concessió entre l'Ajuntament i LUBASA que va firmar l'equip de
govern i que, pels quatre aparcaments, ascendia a 16.804.002€, per la qual cosa hi
ha una clara discrepància i han decidit pagar més. Imagina que serà pel benefici
industrial, la qual cosa resulta curiós en una empresa que ha paralitzat les obres.

Prosseguix dient que el sobrecost de la seua política d'aparcaments és de 7,7
milions d'euros i està constatat que han pagat més del que diuen els mitjans de
comunicació.

Finalitza dient que el grup socialista considera que s'ha de revisar esta
liquidació i que és necessari donar suport a la moció presentada pel seu grup per a
defendre els interessos dels ciutadans de Mislata, els diners de tots i perquè este
Ajuntament no haja d'assumir costos i perjuís que no toca assumir.

Pren la paraula el Sr. García Aleixandre i diu que és la sisena vegada que es
debat el tema i que imagina que es continuarà debatent fins al final de la legislatura,
perquè l'oposició ha trobat un filó donada la desgràcia que ha tingut l'equip de govern
en trobar-se en esta situació d'incompliment contractual per la greu crisi econòmica
que està patint el país.
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Prosseguix dient que la liquidació de LUBASA no l'ha feta l'equip de govern,
que serà el responsable polític, sinó que està fonamentada en els informes tècnics
d'este Ajuntament, afegint que la dita liquidació s'ha debatut durant huit mesos.

Afirma el Sr. García Aleixandre que li pareix molt bé que remeten
documentació al Tribunal de Comptes perquè considera que així les coses estaran
més clares, afegint que s'estan remetent tots aquells informes que sol·licita la
Delegació de Govern però, diu, no entén el sentit de la moció a no ser tornar a parlar
del “clot”, ja que han requerit a altres estaments d'un altre rang perquè sol·liciten a
este Ajuntament documentació per a veure si la liquidació està ben feta.

Explica que a LUBASA se li pagaran dotze milions i escaig d'euros, i que se li
han avançat sis milions d'euros i la resta es pagarà el 20 d'octubre del 2010, 20
d'octubre del 2011 i 20 d'octubre del 2012. Afig que la construcció del Quart
aparcament serà ja propietat de l'Ajuntament, i si les places es posen en venda qui
l'adquirisca serà  a càrrec del préstec, per la qual cosa l'Ajuntament no haurà de
pagar eixe 1,7 milió d'euros d'interessos.

Continua dient que a LUBASA se li ha pagat el que ha acordat el Ple, amb els
vots del grup popular i en funció dels informes tècnics, amb les deduccions que es
van considerar pertinents i que eren legalment exigibles, per la qual cosa a eixe valor
de 17 milions d'euros s'han deduït cinc milions.

Afirma que espera que, a pesar de l'auxili que han demanat a altres
institucions, açò estarà ben fet, atés que confia en els tècnics municipals.

Intervé el Sr. secretari per a aclarir al Sr. García de la Mota que l'informe
l'única cosa que diu és que per a la revisió d'ofici cal tramitar un procediment previ,
per la qual cosa ha d'entendre's que esta moció el que demana és que es realitzen
les actuacions per a veure si procedix. La declaració de lesivitat, afig, és un dels tipus
de la revisió d'ofici i requerix un procediment.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i pregunta que, atés que el grup
popular té  majoria absoluta i estan en contra d'eixe acord pres pel Ple, qui ha de fer
la revisió d'ofici i quin és l'òrgan superior que ha de fer eixa revisió.

El Sr. secretari contesta que qui acorda la revisió d'ofici és el Ple.

La Sra. interventora pren la paraula per a aclarir que desconeix l'informe de
Secretaria igual que desconeix la moció presentada pel grup socialista. Afirma que
vol explicar alguns aspectes que competixen al seu departament respecte dels
informes que ha fet de notes d’objecció sobre la liquidació a LUBASA
APARCAMENTS, i que concernixen  a la liquidació, que es va voler instrumentar per
mitjà d'un conveni que consta de dos parts, la que tracta de pagar les obres
construïdes per l'empresa, i la part que li correspondria a LUBASA indemnitzar a
l'Ajuntament. En esta part, prosseguix, és en la que Intervenció no està conforme,
per  la qual cosa a fi de salvar la responsabilitat com a interventora, perquè entén
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que hi ha una responsabilitat comptable atés que hi ha un perjuí en relació amb les
indemnitzacions que l'empresa hauria de pagar per no acabar l'obra i perquè no
s'han aplicat  les penalitats que arreplega el plec de condicions.

Explica que no s'han de confondre els pagaments a LUBASA amb la totalitat
que seria, d'una banda, pagar-li el que val l'obra que formarà part de l'actiu i suposa
un augment del patrimoni municipal, i una altra part seria el que LUBASA ha de
pagar a l'Ajuntament que també formaria part de l'actiu i és en el que Intervenció ha
reparat i continua mantenint. Afig que Intervenció, a pesar que en la nota d'agost va
dir que qualsevol document i informe se li informarà per a poder valorar-lo i inclús
canviar de criteri, no ha obtingut cap informe que haja pogut fer-li canviar de criteri.

Finalitza manifestant que quant a la revisió d'ofici pel procediment de lesivitat,
Intervenció continua mantenint la postura, és a dir, que la part d'indemnitzacions que
LUBASA havia de fer a l'Ajuntament haurà de corregir-se.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que el portaveu del grup popular
pareix voler disfressar la realitat  i atribuir a la crisi econòmica allò que ha passat,
quan l'empresa LUBASA està treballant en altres llocs i, no obstant això, ha deixat
tirat l'Ajuntament de Mislata i, damunt, açò costarà diners. Afig que, en este sentit,
cal parlar de responsabilitat política, de falta de planificació i d'error en la
contractació, pel fet de realitzar un sol contracte per a quatre aparcaments, la qual
cosa suposa un risc.

Prosseguix dient que després de la lectura de l'informe de Secretaria té
encara més clar que ha de consultar professionals de la jurisprudència perquè li
aclarisquen el procediment per lesivitat als interessos de l'Ajuntament.

Anuncia que donarà suport a la moció si el grup socialista li contesta a la
proposta que ha realitzat anteriorment, és a dir, de creació d'una comissió mixta.

Pren la paraula el Sr. Fernández Bielsa i contesta que donen suport a la
proposta realitzada pel portaveu d'EUPV perquè és positiva per a aconseguir un
acord sobre el que ha de pagar-se.

Diu al Sr. García Aleixandre que ha preguntat i li agradaria que li explicara  la
raó per la qual tres aparcaments i un poc d'un altre costen més que quatre
aparcaments acabats, perquè és quelcom que no pot entendre ningú.

Continua dient que té en la seua mà el conveni firmat entre l'Ajuntament de
Mislata i l'empresa LUBASA de rescissió del contracte i en una part del mateix diu
que el total a abonar a LUBASA ascendix a un import de 16.749,120,68€, afegint que
a este Ajuntament ha arribat una factura de la dita empresa que diu que el total de la
mateixa factura és de 16.631.208,96€. Afig que esta factura és de 31 de juliol del
2009 i el seu concepte és “liquidació per resolució de contracte de concessió d'obra
pública per a la construcció i explotació de quatre aparcaments subterranis de
vehicles, segons acord del Ple de 27 de juliol del 2009 amb determinats pagaments
durant el 2010, 2011, 2012 i 2013.
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Afirma que el cost final dels aparcaments, afegint els interessos, serà de 24,5
milions d'euros, i la interventora ho ha deixat clar amb les seues notes d’objecció,
com ja ha manifestat en la seua anterior intervenció.

Finalitza manifestant que l'equip de govern no sols està cometent una
irresponsabilitat política sinó que, potser, estan incorrent en responsabilitat penal,
perquè no sols no diuen la veritat sinó que estan lesionant les arques municipals, per
la qual cosa demana que donen suport a la moció i es revise la liquidació, perquè
tant la Intervenció municipal com la Delegació del Govern, com el seu propi Grup,
creuen que açò “ol molt malament”.

Pren la paraula la Sra. interventora per a aclarir el motiu pel qual Intervenció
va haver de demanar una factura. Explica que les bases d'execució  diuen com s'han
de tramitar els gastos de l'Ajuntament, i un conveni obeïx a un compromís que
després ha d'executar-se materialment i, per a això, cal complir la legislació, entre la
qual està la que correspon a l'IVA, que exigix l'expedició de factures per part de
l'empresa que rebrà els fons perquè se li ha reconegut el valor d'unes obres o
inversions. Afig que és l'empresa la que ha de presentar la factura igual que ha
d'estar al corrent de les obligacions fiscals amb la Seguretat Social.

Explica que es va aprovar un conveni però que la factura no constava en ell i,
per tant, no es podia executar l'obligació reconeguda per no comptar amb un
document acreditatiu en què constara el valor total de les obres, atés que este,
segons la Llei General Pressupostària i Llei d'Hisendes locals, ha de fer-se constar
en l'actiu de l'Ajuntament, i no és el conveniat menys el valor del que es va a restar a
l'empresa, sinó el total, per la qual cosa Intervenció, a l'hora de fiscalitzar
materialment per a efectuar el pagament basant-se en una instrucció que es va
ordenar pel compliment del conveni, a pesar de les notes d’objecció d'Intervenció, va
haver de sol·licitar el document acreditatiu que, diu, no obeïx a un criteri diferent del
fixat en el conveni, sinó que obeïx a la realitat material del que s'està pagant.

Prosseguix explicant que en la Hisenda pública no es comptabilitza el líquid
d'una operació sinó que si es paga per un valor, encara que siga en compensació,
este valor s'ha de reflectir.

Continua dient que Intervenció entén que falten quantitats que l'empresa
hauria d'haver indemnitzat, com els interessos d'acabar l'obra inacabada per la part
de l'empresa concessionària, la qual cosa haguera suposat una millora per a l'erari
públic perquè la càrrega financera haguera disminuït i haguera possibilitat la
realització de majors inversions per l'Ajuntament.

El Sr. García Aleixandre pregunta a la Sra. interventora quina quantitat se li va
a pagar a LUBASA.

La Sra. interventora respon que no pot parlar en termes de liquiditat perquè en
el pressupost es consigna la quantitat total.
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El Sr. García Aleixandre pregunta a quant ascendixen les compensacions que

es deduiran en les factures.

La Sra. interventora diu que el projecte total del deute amb LUBASA sense
comptar l'obra inacabada és de 14.337.249,10€, sense IVA, que ascendix a
2.293.953,85€. Afig que de la part que s'entén com a compensacions hi ha un
12,77% que suposa 1.831.140,52 €.

El Sr. García Aleixandre diu que ja no farà cap pregunta més i només repetirà
el que es va aprovar en el passat Ple de 23 de juliol i ha dit en la seua primera
intervenció, i és que el que este Ajuntament pagarà a LUBASA són dotze milions
dos-cents i escaig mil euros, més IVA.

Afig que la factura es fa per la totalitat del cost de l'obra i d'eixa quantitat es
compensen aquells danys i perjuís que ha provocat l'incompliment contractual, dels
quals el més important és la fiança per un import d'1.658.000€ aproximadament.

Continua dient que, com ja ha dit en molts plens, si consideren que estan
incorrent en una qüestió penal han de denunciar-ho.

Afirma  que l'única realitat és la que LUBASA percebrà i és la quantitat que ha
dit anteriorment i si per qualsevol tipus de mitjà el grup socialista manifesta que
cobrarà més d'açò els garantix que es veuran en els tribunals.

Finalitza dient que no votaran a favor del que demana la moció, que és la
revisió de la liquidació, atés que ja s'ha revisat i, d'altra banda, perquè l'oposició ja ha
requerit a altres institucions com la Delegació de Govern i la Sindicatura de Comptes
perquè demanen eixa informació i aclarisquen la qüestió.

Conclòs el debat se sotmet a votació la moció presentada pel Grup Socialista
incloent l'esmena “in voce” proposada per EUPV, i l'Ajuntament Ple per deu vots en
contra (Grup Popular), i nou vots a favor (Grup Socialista i Grup Mixt-EUPV) va
adoptar el següent acord.

Vista la moció presentada pel Grup Socialista sobre revisió de la liquidació
que l'Ajuntament té pendent amb LUBASA APARCAMENTS, S.L. després de la
renúncia del contracte per part de l'empresa.

Vist l'informe de Secretaria, de data 16 de desembre de 2009.

S'acorda:

Rebutjar la moció presentada pel Grup Socialista, la proposta d'acords de la
qual és la següent:

1) Paralitzar el pagament de liquidació aprovat pel conveni amb LUBASA,
S.L. el passat 23 de juliol de 2009.
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2) Efectuar una revisió de la liquidació pendent segons el conveni subscrit

amb LUBASA APARCAMENTS, SL sobre l'abast i els efectes de la
rescissió del contracte d'obra pública per a la construcció i explotació de
quatre aparcaments subterranis de vehicles.

10. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA DE SOL·LICITUD DE DECLARACIÓ
DE BÉ D'INTERÉS CULTURAL EN EL PATRIMONI CULTURAL VALENCIÀ AL
POU DEL QUINT.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió informativa i de control d'Interior
i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció presentada pel Grup Socialista
sobre sol·licitud de declaració de bé d'interés cultural en el patrimoni cultural valencià
del Pou del Quint.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent, en representació del grup
proponent de la moció, i explica que este tema s'ha tractat diverses vegades però el
Grup Popular mai ha volgut debatre’l a fons. Afig que en esta moció es demana
fonamentalment la sol·licitud de declaració de bé d'interés cultural en el Patrimoni
Cultural Valencià del Pou del Quint per entendre que és un símbol del que ha sigut la
tradició dels habitants d'esta població, quan encara l'urbanisme depredador no havia
destrossat l'horta.

Assenyala que, quan ja han desaparegut quasi tots els vestigis del que
suposava esta forma de vida a Mislata, el Grup Socialista entén que ha de ser
preservat este reducte perquè pot suposar una fotografia del que era la resta d'esta
ciutat, més quan el patrimoni de la mateixa és molt parc i, per això, consideren urgent
adoptar eixa decisió de protecció del Pou del Quint.

A continuació dóna lectura dels acords proposats que són:

1) Aprovar la catalogació del Pou del Quint com Bé de Rellevància Local,
segons marca la Llei 4/1998, d'11 de juny, sobre Patrimoni Cultural
Valencià.

2) Crear el catàleg municipal de Béns i espais protegits.
3) Instar la Generalitat Valenciana perquè inicie els tràmits per a declarar el

Pou del Quint com a Bé d'Interés Cultural Valencià.
4) Donar coneixement d'estos acords als mitjans de comunicació locals,

comarcals i autonòmics i enviar-ne còpia a la Diputació de València i a la
Generalitat Valenciana.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que es tracta d'un espai sobre el
qual EUPV ja ha plantejat moltes vegades un discurs que no ha canviat al llarg del
temps, en el dit discurs el seu Grup donava més protagonisme a la gestió del sòl i
estava radicalment en contra de l'especulació del poc sòl que tenia Mislata, i per a
això era necessària la defensa d'un element històric com és el Pou del Quint.

Assenyala que esta defensa no ha de centrar-se únicament en l'edifici, sinó en
l'espai natural del seu entorn, de la seua tradició i de la seua història, per la qual
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cosa EUPV va plantejar que es creara un Museu etnològic i etnogràfic que havia de
formar part d'eixa estructura per a aconseguir que eixa idea primària es fera realitat,
idea que, diu,  va proposar el seu Grup però ha tingut el suport d’altres partits i,
inclús, hi ha una associació que està treballant insistentment en la defensa d'este
edifici, el seu entorn i el que hauria de suposar la protecció d'eixe espai natural.

Continua dient que no és més important una ronda de circumval·lació o una
rotonda que la defensa que això es mantinga com està.

Afirma que ja a principis d'octubre de l'any 2002 es van reunir representants
municipals amb la Universitat Politècnica de València, arribant-se a un acord de
rehabilitació del Pou del Quint en què es deia que era un dels emblemes de la ciutat
que data de principis de segle. Afig que estes conversacions van donar com resultat
un estudi d'experts en la matèria que aconsellaven que en eixe conjunt havien
d'existir unes rutes d'enllaç, en concret amb l'Alqueria del Sol.

Repetix que EUPV manté en este tema la posició que sempre va tindre i,
centrant-se en la moció, explica que la catalogació de bé de rellevància local i
d'interés cultural com a patrimoni cultural valencià són qüestions que caldrà
sincronitzar i, en este sentit, hi ha un informe del cap de servici d'Urbanisme que diu
que l'Ajuntament és propietari del Pou del Quint i que per a incorporar-lo en el Pla
d'Ordenació Urbana del Quint  a la consideració  de Bé de Rellevància Local és
necessari crear prèviament el Catàleg municipal de béns i espais protegits i
argumentar-ne la raó. Afig que, segons este informe, l'elaboració del Catàleg porta
un procediment i un estudi que comprenga i avalue els camps d'interés patrimonial
presents en el municipi, i que ha de ser redactat per un equip multidisciplinari i
catalogar de manera que es tinguen les fitxes de cada element catalogat, el pla de
situació i la normativa aplicable.

Prosseguix dient que en la moció hi ha dos peticions del Grup Socialista, una
al departament tècnic d'Urbanisme i una altra al secretari de l'Ajuntament, que
remeta informe sobre el procediment que s'ha de seguir per a atorgar la declaració i,
diu, no es compta amb el dit informe, per la qual cosa pregunta si es considera que
l'informe del Sr. Revert García és suficient per a aclarir el procediment.

El Sr. secretari afirma que l'informe que consta en l'expedient, del cap
d'Urbanisme,  és el que s'ha considerat necessari i no hi ha més ni té perquè haver-
los.

Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que pot entendre que
consideren que este és l'únic informe necessari però que en l'exercici dels seus drets
com a Grup Municipal van demanar que es fera eixe informe dilluns passat i no han
sigut contestats.

El Sr. secretari explica que desconeixia l'existència d'eixa petició d'informe,
afegint que els informes han de sol·licitar-se amb la suficient antelació.
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El Sr. Merenciano Benavent diu que cada vegada es demanen terminis

distints i que es veu clarament que no hi ha voluntat per part de l'equip de govern
perquè es facen eixos informes que s'estan demanant dins del termini i la forma
escaient pel Grup Socialista.

Prosseguix dient que el que pretén el seu Grup és que es protegisca esta
zona, es rehabilite i les successives generacions tinguen, almenys, una imatge de
quina era la vida dels seus avantpassats en esta població.

Afig que este sentiment és compartit per molts veïns de la població, i inclús el
Grup Popular diu compartir, encara que els fets demostren que no és així, perquè
cada vegada que el seu Grup intenta debatre sobre el tema, l'equip de govern ho
impedix. Així, quan van presentar la moció no es va portar ni a Comissió ni a Ple i ha
sigut rebutjada successivament.

Continua dient que, finalment, va haver-hi una resposta tèbia de l'equip de
govern, sent alcaldessa en funcions la Sra. Rodrigo Carreras, demanant-li a la
Conselleria de Cultura que se'ls diga els valors que té el Pou del Quint per a veure si
es pot declarar bé de rellevància local quan, diu, eixe informe no és preceptiu i qui té
obligació de catalogar-lo així és l'Ajuntament, i quan no ho fa, bé de “motu propio” o a
instàncies de qualsevol persona o entitat, ho fa la Generalitat, que és el que està
fent, ja que s'han iniciat els tràmits perquè la Conselleria de Cultura ho faça.

A més, assenyala, la Generalitat ja ha obligat a l'Ajuntament a donar al Pou
del Quint una certa protecció, i en el Butlletí Oficial de la Província, núm. 104, de 3 de
maig del 2007, la directora general d'Ordenació del Territori va considerar aprovat
definitivament l'homologació i pla parcial de millora del sector Quint II de Mislata, i
entre altres consideracions establia que “...L'equipament assenyalat es destinarà a la
conservació del patrimoni etnològic per mitjà del recordatori simbòlic de la Séquia de
Favara i la rehabilitació i integració d'elements com ara la Séquia Braç dels Moros i el
Pou del Quint, així com el manteniment de les activitats agrícoles del seu àmbit, on
es permetrà únicament construccions vinculades a esta conservació”.

Manifesta que qui fa el requeriment és la Comissió Territorial d'Urbanisme i no
l'equip de govern, a qui li han obligat.

Prosseguix dient que l'any 2004, que es va tractar una moció presentada per
EUPV sobre inici del procediment per la declaració com a bé historicoartístic de
l'arquitectura industrial valenciana, fumeral de Payá, es va prendre un acord que
consistia en el fet que s'iniciaren tots els tràmits i procediments perquè el fumeral de
Payá fóra declarat bé historicoartístic, alhora que es declarava com a bé protegit de
rellevància local. Este tema va passar per comissió d'Urbanisme, de què és secretari
el Sr. Revert García, i no va fer falta fer res del que en este cas informa que és
necessari, per la qual cosa no acaba d'entendre que no es puga donar eixa
rellevància al Pou del Quint, quan s'està en la mateixa situació.

Intervé el Sr. García Aleixandre i diu que la Llei diu que en el termini d'un any
s'havia d'haver fet el catàleg i açò va ser el 1998, quan governava el Partit Socialista.
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Prosseguix dient que en la moció se sol·liciten diverses qüestions: aprovar la
catalogació del Pou del Quint com bé de rellevància local, segons marca la Llei 4/98;
crear el catàleg municipal de béns i espais protegits; i instar la Generalitat Valenciana
perquè inicie els tràmits per a declarar el Pou del Quint com bé d'interés cultural
valencià i, diu, són coses diferents i subjectes a distinta tramitació, perquè en la Llei
4/98, en l'article 1, apartat 2 diu que: “El patrimoni cultural valencià està constituït
pels béns mobles i immobles de valor històric, artístic, arquitectònic, arqueològic,
paleontològic, etnològic, documental, bibliogràfic, científic, tècnic o de qualsevol altra
naturalesa cultural existents en el territori de la Comunitat Valenciana o que trobant-
se fora d'ell, siguen especialment representatius de la història o de la cultura
valenciana”. I les classes de béns que són segons este article

Prosseguix dient que en l'article 2 es diu quins són els béns que, “a l'efecte de
la present Llei, integren el patrimoni cultural valencià poden ser:

a) Béns d'Interés Cultural Valencià. Són aquells que per les seues singulars
característiques i rellevància per al patrimoni cultural són objecte de les especials
mesures de protecció, divulgació i foment que es deriven de la seua declaració
com a tals.

b) Béns inventariats no declarats d'interés cultural. Són aquells que per tindre algun
dels valors mencionats en l'article primer en grau particularment significatiu,
encara que sense la rellevància reconeguda als Béns d'Interés Cultural, formen
part de l'Inventari General del Patrimoni Cultural Valencià i gaudixen del règim de
protecció i foment que de la dita inclusió es deriva.

c) Béns no inventariats del patrimoni cultural. Són tots els béns que, conforme a
l'article 1.2 d'esta Llei, formen part del patrimoni cultural valencià i no estan
inclosos en cap de les dos categories anteriors. Seran objecte de les mesures de
protecció que esta Llei preveu amb caràcter general per als béns del patrimoni
cultural, així com d’aquelles altres que puguen establir les normes de caràcter
sectorial quant als seus valors culturals.”

Prosseguix dient que votarà a favor i açò suposa sol·licitar que siga declarat
bé d'interés cultural i, d'altra banda, aprovar que siga declarat de rellevància local i
inscrit en el Catàleg de béns i espais protegits. Proposa que s'afija a la moció que se
sol·licite a la companyia elèctrica pertinent que trasllade el centre de transformació
perquè l'edifici quede el més paregut possible al seu estat original.

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que es congratula d'haver arribat
finalment a un acord i, diu, considera que el punt u havia de ser la creació del catàleg
de béns i espais protegits.

Finalitza dient que en l'informe del cap d'Urbanisme diu que s'ha de produir
l'elaboració del catàleg i, atés que no està fet, s'han estat incomplint els acords
adoptats pel Ple.
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Pren la paraula el Sr. Merenciano Benavent i diu que, encara que el catàleg

hauria d'estar ja confeccionat, açò no vol dir que no es puga declarar ja com bé de
rellevància local.

Diu al Sr. García de la Mota que per la seua banda no hi ha cap problema a
modificar l'orde dels acords.

Al Sr. García Aleixandre, en relació amb el transformador, li diu que
segurament ha de llevar-se però qui ha de marcar estes actuacions serà l'equip
tècnic, no obstant això, afig, no té cap problema a incloure este punt.

El Sr. García Aleixandre diu que pels informes que té eixe pal de llum es
col·locarà amb consentiment dels regants perquè hi haguera llum, i no forma part del
seu conjunt original, per la qual cosa considera que és un “pegot”, que es pot llevar.

Manifesta que en fer l'expedient s'hauran de remetre una sèrie de documents
perquè es valore per la Conselleria de Cultura i llevar eixe pal pot significar accelerar
–ne el procés.

Conclòs el debat, el Ple de l’Ajuntament per unanimitat dels seus membres
assistents va acordar aprovar la moció següent:

Un dels emblemes més significatius del patrimoni cultural i històric de la ciutat
de Mislata és el Pou del Quint.

Per a Mislata, el Pou del Quint és un símbol viu de la seua tradició, ja que la
documentació demostra que serà una infraestructura rellevant per a generar riquesa
a la terra. Mislata ha sigut sempre una població de marcat predomini de l'agricultura.
El Pou va ser una peça clau en el desenvolupament dels sistemes de reg de les
terres de Mislata i València. El Pou del Quint és símbol, per tant, de la forma de vida i
de la cultura tradicional de la població.

La legislació sobre el patrimoni cultural contempla els Béns d'Interés Cultural,
que són aquells que per les seues singulars característiques i rellevància per al
patrimoni tenen especials mesures de protecció, divulgació i foment. En este sentit,
el Pou del Quint representaria un cas inequívoc de Bé d'Interés Cultural, que hauria
de ser declarat com a tal per a assegurar el seu manteniment, divulgació i –el que és
més important- per a assegurar la seua perduració en el futur.

En l'actualitat el Pou del Quint ha sigut reformat per l'Ajuntament de Mislata,
mantenint-lo en peu però inutilitzant-lo com a estructura.

Segons el BOP del 3 de maig de 2007, el Pou del Quint ja està protegit com a
patrimoni etnològic per exigència de la Direcció General d'Ordenació del Territori per
a aprovar l'Homologació i Pla Parcial del Sector Quint II.
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No obstant això, a l'Ajuntament de Mislata li correspon la iniciativa de

declaració del Pou del Quint com Bé de Rellevància Local, cosa que fins al moment
no ha fet.

Per a recuperar i protegir el Pou del Quint seria necessari declarar-lo Bé de
Rellevància Local i Bé d'Interés Cultural dins del Patrimoni Valencià, un tràmit que
gestiona la Generalitat Valenciana.

D'esta manera en un futur podria optar a convertir-se en un Bé Cultural
Valencià (BIC), cosa que faria justícia amb les peticions veïnals, encapçalades per
l'Associació de Veïns del Quint. A partir d'eixa declaració, el Pou comptaria amb una
protecció que dignificaria la memòria de la història de Mislata i contemplaria esta
construcció dins de l'inventari de patrimoni de Béns d'Interés Cultural de la Comunitat
valència. Amb això, el Pou del Quint  garantirà per al seu futur una merescuda
conservació i divulgació.

Per això, s'acorda:

1) Crear el Catàleg Municipal de béns i espais protegits.
2) Aprovar la catalogació del Pou del Quint com Bé de Rellevància Local ,

segons marca la Llei 4/1998, d'11 de juny, sobre Patrimoni Cultural
Valencià.

3) Instar a la Generalitat Valenciana perquè inicie els tràmits per a declarar el
Pou del Quint com Bé d'Interés Cultural Valencià.

4) Instar a la Companyia elèctrica el trasllat del Centre de transformació.
5) Donar coneixement d'estos acords als mitjans de comunicació locals,

comarcals i autonòmics i enviar-ne còpia a la Diputació de València i a la
Generalitat Valenciana.

11. MOCIÓ DEL GRUP SOCIALISTA D'APROVACIÓ DEL PLA INTEGRAL
DE REMODELACIÓ DE VIES.

Es dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa i de Control d'Interior
i Benestar Social, favorable a l'aprovació de la moció del Grup Socialista sobre
aprovació del Pla integral de remodelació de vies.

Intervé el Sr. Merenciano Benavent com a proponent de la moció i llig el seu
contingut.

“Mislata compta amb una gran quantitat de carrers en mal estat, amb asfalt
alçat i voreres deteriorades que no han sigut remodelades pel Govern municipal del
Partit Popular, en els seus huit anys al capdavant de l'Ajuntament de Mislata.

Considerem necessari renovar i replanificar la urbanització de molts carrers de
Mislata. I per a això és necessari que l'Ajuntament dedique part de les seues
inversions a esta petició reivindicada pels veïns dels carrers afectats des de fa anys.
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Proposem, per tant, l'aprovació d'un Pla Integral de remodelació de vies en el

municipi de Mislata, prolongant-lo durant cinc anys, perquè les reformes arriben a
totes les vies que requerisquen una reurbanització.”

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que es tracta d'una proposta molt
ambiciosa, i més encara quan ahir es va aprovar un pla parcial per a una zona
concreta.

Entén que té un dubte respecte de l'orde dels acords proposats, perquè
considera que en primer lloc hauria de fer-se una planificació i estudi de quina és la
necessitat i, posteriorment, en funció d'eixa viabilitat aprovar el Pla.

Prosseguix dient que després de l'elaboració d'un Pla sobre l'estat en què es
troba la ciutat, comptant amb totes les dades i després de passar per la comissió
corresponent, hauria de vindre al Ple la proposta del Pla integral que hauria
d'incloure totes les actuacions que no s'han fet i excloure les actuacions que ja estan
previstes, per la qual cosa en este cas, diu, es tracta d'un Pla integral que es podria
qualificar de parcial.

Continua dient que seria necessari establir quin tipus de remodelació es
pretén, i això portaria a debatre sobre els conceptes diferents del model de ciutat.

Considera que este punt podria ser l'inici i la referència per a saber quin és
l'estat actual dels carrers i de la fisonomia de la població i, per això, finalitza
anunciant el seu vot favorable.

Intervé el Sr. Merenciano Benavent i diu que la proposta del seu grup és ben
clara i no es tracta de portar al Ple un projecte definit sinó d'adquirir un compromís
polític que supose que en un termini breu de temps es puga posar en marxa eixe
estudi en què participen tots.

Manifesta que és indiferent per al seu Grup l'orde en què s'establisquen els
acords, encara que assenyala que l'estudi de viabilitat forma part d'eixe Pla Integral
de remodelació i, per això, la seua aprovació s'ha posat en primer lloc.

Afirma que este Pla ha d'escometre's amb profunditat a fi de donar una solució
definitiva als problemes.

Intervé el Sr. García Aleixandre i diu que no compartix l'enunciat de la moció,
atés que l'equip de govern actual ha realitzat moltes obres públiques però, afig, sí
que estan d'acord a crear eixa comissió d'estudis i planificar a set anys, segons els
costos, la liquiditat de l'Ajuntament, i de les inversions locals que es puguen fer.

Finalitza assenyalant que es pot adoptar el compromís, una vegada passades
les festivitats nadalenques, fixar una primera reunió en què aportaran els diferents
estudis que s’han fet.
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Diu al Sr. García de la Mota que una cosa és quina ciutat li agradaria, i una

altra cosa és que es puga fer però, afig, ell parlaria no sols del reasfaltat, sinó també
del carril bici, de camins de vianants o itineraris sostenibles, etc.

Conclòs el debat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels seus membres
assistents acorda:

Primer: Aprovar un Pla Integral de remodelació de vies en el municipi de
Mislata, a executar els anys 2010, 2011, 2012, 2013 i 2014.

Segon: Planificar un estudi de viabilitat del Pla, des dels departaments tècnics
municipals, determinant quins carrers del municipi beneficiaran les millores i avaluant
una inversió anual a què puga sotmetre's l'Ajuntament de Mislata.

Tercer: Donar coneixement d'estos acords als mitjans de comunicació locals,
comarcals i autonòmics i enviar-ne còpia a la Diputació de València i a la Generalitat
Valenciana.

A les catorze hores i quinze minuts, el Sr. alcalde alça la sessió, de tot això
s'estén la present acta que firmen el Sr. alcalde, amb mi el secretari que done fe.

L'ALCALDE,  EL SECRETARI,


